
P roces-verba I 

incheiat in §edinta ordinara a Consiliului 


General al Municipiului Bucure§ti din data 

de 27 ianuarie 2010, orele 13,00 


$edinta a avut loc in sala de consiliu de la etajul III din cladirea 
Primariei Municipiului Bucure§ti, la care au participat 52 din cei 55 de 
consilieri generali. 

La §edinta au participat urmatorii: domnul Sorin Mircea 
Oprescu - Primar General al Municipiului Bucure§ti, domnul Tudor 
Toma - Secretar General al Municipiului Bucure§ti, domnul 
Atanasoaei Mihai Cristian - Prefect al Municipiului Bucure§ti, dornnul 
Manoiu Dafinel - Subprefect al Municipiului Bucure§ti §i doamna 
Zamfir Georgiana - director executiv - Directia Asistenta Tehnica §i 
Juridica a C.G.M.B. 

Au fost invitati sa participe urmatorii: directorii din cadrul 
aparatului de specialitate al Primarului General al Municipiului 
Bucure§ti §i televiziunea. 

La §edinta au fost absenti urmatorii: Floreascu Drago§, 
Nicorescu Virgil, Stan lon, 

Domnul Secretar General Tudor Toma 
Am sa dau citire unor note, in atentia Consiliului General al 

Municipiului Bucure§ti: 
Prin adresa 888057/2010 inregistrata la Directia Asistenta 

Tehnica §i Juridica a CGMB sub nr. 193/2010 Ministerul Finantelor 
Publice ne-a transmis adresa referitoare la procesul de atribuire prin 
procedura de licitatie deschisa a acordului cadru avand ca obiect 
executia lucrarilor Regenerare urbana-reparatii capitale in parcurile 
aflate in administrarea Administratiei Lacuri, Parcuri §i Agrement 
Bucure§ti. 

Mentionam, ca adresa sus mentionata, se afla la Directia, 

Asistenta Tehnica §i Juridica a CGMB. 
Prin adresa nr. 23823/1.1.120.01.2010 inregistrata la Directia 

Asistenta Tehnica §i Juridica a C.G.M.B. sub nr. 147/20.01.2010 
Aparatul Permanent de Lucru al C.G.M.B. ne in§tiinteaza ca prin 
Decizia civila nr. 2003/15.10.2009 irevocabila, pronuntata de instanta 
Curtii de ~~I Bucure§ti - secti,a aYIlL-:::.,~acontencios administrativ §i 
fiscal, in ,sarul nr. 23823/3/~Q.4"~ fotta a de judecata a dispus 
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anularea Hotararii C.G.M.B. nr. 76/27.04.2004, privind aprobarea 
Planului Urbanistic Zonal "Complex Multifunctional Calea Grivitei 
str. Buze~ti - in cadrul Nodului Intermodal Gara de Nord" , sector 1 ~i 
obliga Primaria Municipiului Bucure~ti ~i Consiliul General al 
Municipiului Bucure~ti la plata sumei de 8200 lei reprezentand 
cheltuieli de judecata. 

Prin adresa Tnregistrata la Directia Generala de Politie 
Comunitara sector 1 sub nr. 8245/2009 ~i la Directia Asistenta 
Tehnica ~i Juridica a CGMB sub nr. 35551/28.12.2009 doamna 
Catana loana considera ca Pianul Urbanistic Zonal din Calea 
Dorobanti 16-18 - str. G-ral Ernest Bro~teanu nr. 4-8-str. Mihai 
Eminescu nr. 27, sector 1 proiectat de S.C Aviz Sprint S.R.L, nu 
respecta prevederile legale Tn materie. 

Prin adresa nr. 42020/22.12.2009 Tnregistrata la Directia 
Asistenta Tehnica ~i Juridica a C.G.M.B. cu nr. 57/11.01.2009, 
Directia Juridic, Contencios ~i Legislatie ne aduce la cuno~tinta 
plangerea prealabila formulata de Directia Venituri Buget Local 
sector 2 Ympotriva Hotararii C.G.M.B. nr. 29/19.02.2009 privind 
modificarea ~i completarea Hotararii C.G.M.B. nr. 202/2003 privind 
aprobarea transmiterii in folosinta gratuita a terenurilor proprietatea 
Municipiului Bucure~ti catre S.C. Grupul Editorilor ~i Di'fuzorilor de 
Presa S.A. pentru 0 perioada de 49 de ani ~i abrogarea Hotararii 
C.G.M.B. nr. 237/2008. 

in adresa reclamantul contesta art. 3 din Hotararea C.G.M.B. 
nr. 29/2009 ca fiind lipsit de fundament legal, atat din punct de vedere 
al cerintei de forma (inexistenta unui temei juridic pentru emiterea 
reglementarii) cat ~i din punct de vedere al conditiilor de fond 
destinatia bugetara, in contradictie cu Codul Fiscal. 

Avand in vedere cele mai sus mentionate, reclamantul solicita 
reexaminarea acestui articol, ~i modi"ficarea acestuia in sensul 
repartizarii veniturilor reglementate de Hotararii C.G.M.B. nr. 29/2009 
la bugetul de sector al Municipiului Bucure~ti. 

Prin adresa inregistrata la Cabinet Secretar General cu nr. 
5563/6/23.12.2009 ~i la Directia Asistenta Tehnica ~i Juridica a 
C.G.M.B. cu nr. 3565/29.12.2009, Directia Generala Economica prin 
Directia Venituri din cadrul aparatului de specialitate al Primarului 
General, transmite adresa Agentiei Nationale de Administrare 
Fiscala, cu propunerile privind normele anuale de venit pentru anul 
2010.~~~" 

"¥ 
\'< o
'I 

2 

~~==-~~};(y 
.0: 



Potrivit Titlului III pct. 42 din Normele metodologice de aplicare 
a Legii nr. 571/2003 privind codul fiscal, aprobate prin Hotararea 
Guvernului nr. 44/2004 cu modificarile 9i completarile ulterioare, 
aceste norme sunt trimise spre consultare Consiliului General al 
Municipiului Bucure§ti. 

Facem precizarea ca adresa mai sus men\ionata se poate 
ridica de la Directia Asisten\a Tehnica 9i Juridica a C.G.M.B. 

Prin adresa 1nregistrata la Directia ASistenta Tehnica 9i 
Juridica a CGMB sub nr. 3532/22.12.2009 Liga Asocia\iilor de 
Proprietari - HABITAT - a formulat plangere prealabila 1mpotriva 
Hotararii C.G.M.B. nr. 358/2009 privind aprobarea actului aditional nr. 
6 la contractu I de concesiune nr. 1329/2000 1ncheiat intre Municipiul 
Bucure§ti in calitate de concedent §i S.C. APA NOVA Bucure9ti S.A, 
1n calitate de concesionar cu privire la furnizarea de servicii de 
alimentare cu apa 9i canalizare pentru Municipiul Bucure§ti, solicitand 
revocarea acesteia. 

Tn motivarea plangerii se precizeaza de catre Liga Asocia\iilor 
de Proprietari ca hotararea sus mentionata a fost adoptata cu 
1ncalcarea prevederilor legale 1n materie. 

Prin adresa nr. 12472/10.12.2009 1nregistrata la registratura 
Primariei Municipiului Bucure9ti sub nr. 879084/10.12.2009 9i la 
Direc\ia Asistenta Tehnica §i Juridica sub nr. 3502/18.12.2009 
Compania Romprest Service S.A. solicita revocarea Hotararii 
C.G.M.B. nr. 353/22.10.2009 privind aprobarea Planului de 
Gestionare a De§eurilor in Municipiul Bucure9ti. 

in motivarea plangerii contestatara arata ca planul a suferit 
modificari structurale care il fac inadecvat scopului pentru care a fost 
elaborat, existand incompatibilita\i intre par\ile sale. 

De asemenea se mentioneaza ca pianul nu este adaptat 
actelor normative in vigoare. 

Avand in vedere cele mai sus men\ionate se solicita revocarea 
Hotararii C.G.M.B. 353/22.10.2009. 

Prin adresa nr. SM/35.907/P/22.12.2009, inregistrata la Direc\ia 
Juridic Contencios Legislatie cu nr. 42201/NS/23.12.2009 9i la 
Directia Asisten\a Tehnica §i Juridica a C.G.M.B. cu nr. 
58/11.01.2010, Institutia Prefectului Municipiului Bucure9ti ne 
trans mite sesizarea formulata de Asociatia EcoAsist cu privire la 
Hotararea C.G.M.B. nr. 321/2007 privind aprobarea Planului 
Urbanistic Zonal $os. Petricani - C.F. Constanta - Str. Valea Saulei, 
sector 2, la Hotararea C.G.M'~i-nr:-~1:3:~/2009 privind aprobarea 
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Planului Urbanistic Zonal modificare PUZ-~os. Petricani - C.F. 
Constanta, sector 2 extindere PUZ -~os. Petricani - C.F. Constanta -
Str. Valea Saulei aprobat prin Hotararea C.G.M.B. nr. 321/01.11.2007 
~i la Hotararea C.G.M.B. nr. 393/2009 privind modificarea Hotararii 
C.G.M.B. nr. 321/2007, modificata prin Hotararea C.G.M.B. nr. 
139/2009. 

Asociatia EcoAsist considera ca actele normative 
sus-mentionate sunt ilegale, intrucat art. 71 din Ordonanta de 
Urgenta a Guvernului nr. 114/2007 privind modificarea Ordonantei de 
Urgenta a Guvernului nr. 195/2005 privind protectia mediului, 
aprobata cu modificari ~i completari prin Legea nr. 265/2006 prevede 
ca "Schimbarea destinatiei terenurilor arnenajate ca spatii verzi ~i/sau 
prevazute ca atare in documentatiile de urbanism, reducerea 
suprafetelor acestora ori stramutarea lor este interzisa, indiferent de 
regimul juridic al acestora". 

Avand in vedere cele sus-mention ate Asociatia EcoAsist 
solicita revocarea Hotararii C.G.M.B. nr. 321/2007, Hotararii C.G.M.B. 
nr. 139/2009 ~i Hotararii C.G.M.B. nr. 393/2009. 

Prin adresa nr. 880363/17.12.2009, inregistrata la Directia 
Juridic Contencios Legislatie cu nr. 41886/NS/07.12.2009 ~i la 
Directia Asistenta Tehnica ~i Juridica a C.G.M.B. cu nr. 
55/11.01.2010, Asociatia Profesionala a Transportatorilor in Regim 
de Taxi ~i inchiriere, S.C. Pelicanul Grup International Filiala 
Bucure~ti ~i S.C. Taxi 2000 S.R.L. au formulat plangere prealabila 
prin care solicita revocarea Hotararii C.G.M.B. nr. 178/2008 privind 
aprobarea Regulamentului-cadru, a caietului de sarcini ~i a 
contractului de atribuire in gestiune delegata pentru organizarea ~i 
executarea serviciului public de transport local in regim de taxi pentru 
urmatoarele considerente: 

- contravine dispozitiilor art. 2 alin. (2) din Ordonanta 
Guvernului nr. 2/2001 privind regimul juridic al contraventiilor; 

- contravine dispozitiilor Legii nr. 38/2003 privind transportul in 
regim de taxi ~i in regim de inchiriere. 

Referitor la procesul verbal al ~edintei ordinare a Consiliului 
General al Municipiului Bucure~ti din data de 16.12.2009 facem 
urmatoarele precizari: din motive tehnice, nu au fost inregistrate 
audio dezbaterea ~i aprobarea proiectelor de hotarare inscrie la 
punctele 9 ~i 10 pe ordinea de zi a ~edintei mai sus mentionate, ~i 
anume: Proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico
economici aferenti studiului de fezabilitate pentru obiectivul de 
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investitii "Consolidare ~i reamenajare pentru imobilul situat in Str. 
Sfanta Ecaterina nr. 3, sector 4" ~i Proiect de hotarare privind 
aprobarea indicatorilor tehnico-economici aferenti studiului de 
fezabilitate pentru obiectivul de investitii "Extindere Spital Clinic de 
Ortopedie - Traumatologie ~i TBC Osteoarticular Foi~or". 

Avand in vedere faptul ca procesul verbal al ~edintei a fost 
redactat in conformitate cu banda magnetica, in cuprinsul acestuia, 
astfel cum a fost adus la cuno~tinta publica, nu se regasesc cele 
doua proiecte mentionate mai sus. 

Potrivit consemnarilor efectuate de Directia Asistenta Tehnica 
~i Juridica a C.G.M.B. aceste proiecte de hotarari au fost aprobate 
fara dezbateri astfel: 

It··········,,· 
Presedinte de sedinta Murg Calin 
Supun la vot proiectul de hotarare privind aprobarea 

indicatorilor tehnico-economici aferenti studiului de fezabilitate pentru 
obiectivul de investitii "Consolidare ~i reamenajare pentru imobilul 
situat in Str. Sfanta Ecaterina nr. 3, sector 4. 

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, 
abtineri? 0 voturi. 

Acest proiect a fost adoptat. 
Supun la vot proiectul de hotarare privind aprobarea 

indicatorilor tehnico-economici aferenti studiului de fezabilitate pentru 
obiectivul de investitii "Extindere Spital Clinic de Ortopedie -
Traumatologie ~i TBC Osteoarticular Foi~or". 

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, 
abtineri? 0 voturi. 

Acest proiect a fost adoptat. 
" 

Prezenta nota face parte integranta din procesul verbal al 
~edintei ordinare a ConsiliulLli General al Municipiului Bucure~ti din 
data de 16.12.2009. 

Va supun la vot procesul verbal al ~edintei ordinare al 
Consiliului General al Municipiului Bucure~ti din data de 16 
decembrie 2009, cu modificarile pe care vi Ie-am citit. 

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, 
abtineri? 0 voturi. 

Va multumesc. 
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Domnul pre§edinte de §edinta Murg Calin 
Buna ziua. Bine a-ti venit la §edinta Consiliului General al 

Municipiului Bucure§ti din data de 27 ianuarie 2010. 
Rog secretariatul general sa Tmi comunice prezenta. 
in sala sunt prezenti 49 de consilieri generali. 
Avem cateva cereri de luari de cuvant, §i anume din partea 

domnului Dumitru Gheorghe, domiciliat Tn Bucure§ti pe strada 
Hrisovului nr. 2-4. Domnul Dumitru Gheorghe este Tn sala? Nu este 
Tn sala. 

Urmatoarea cerere de luare de cuvant este din partea doamnei 
Tocan Ana-Maria, cu domiciliu Tn Bucure§ti, strada Hrisovului. Este in 
sala? Nu este in sala. 

Doamna Neamtu lonela din aceea§i strada este in sala? Nu 
este in sala. 

Doamna Buga Luminita este in sala? Nu este in sala. 
Domnul Baltag Vasile lulian este Tn sala? Domnul Baltag 

constat ca ati facut 20 de cereri, trebuia sa nUl11iti un reprezentant, 
deci dumneavoastra Ii reprezentati pe toti cei care locuiesc pe 
aceasta strada, strada Hrisovului? Ok. Dumnealui dore§te sa i-a 
cuvantul in cadrul §edintei Consiliului General al Municipiului 
Bucure§ti. 

Va supun la vot aceasta cerere de luare de cuvant care propun 
sa fie la sfar§itul §edintei. 

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, 
abtineri? 0 voturi. 

Domnul Baltag va rog sa ramaneti in sala, pentru a putea sa 
luati cuvantul la sfar§itul §edintei. 

Doamna Ivan Vasilica este Tn sala? Nu este. 
Domnul Bacau§ Marian este Tn sala? Nu este Tn sala. 
Domnul Dumitru Gabriel este Tn sala? Nu este Tn sala. 
Domnul Sarbu Marian revolutionar are 0 problema pe care 

dumneavoastra a-ti mai auzit-o. Dore§te sa 0 prezinte din nou in fata 
Consiliului General. Va fac propunerea sa II ascultam la sfar§itul 
§edintei. 

Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, 
abtineri? 0 votu rio 

Domnul Sarbu va rog sa ramaneti Tn sala. Rugamintea mea fata 
de colegi este sa mai ramaneti la sfar§it cateva minute pentru a 
acorda fix 3 minute fiecarui vorbitoL,Jt~ sa putem sa Ii ascultam pe

,,,,"'.- """..., ... 
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Domnul Mocanu Marian este in sala? Nu este in sala. 
Domnul Techin Nicolae Adrian este in sala? Dumnealui dore~te 

sa ia cuvantul in fata Consillului General ~i va fac propunerea ca ~i 
domnul Techin sa ia cuvantulla sfar~itul ~edintei. 

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, 
abtineri? 0 voturi. 

Domnul Techin va rog sa ramaneti pana la sfar~itul ~edintei. 
Veti avea posibilitatea sa va exprimati 3 minute, am sa va reg sa 
respectati termenul, pentru a putea fi ascultat de colegii mei. 

Avern un proiect de ordine de zi, propus de domnul Primar 
General. Vreau sa ~tiu daca sunt completari sau amendamente la 
proiectul de ordine de zi propus? 

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Domnule pre~edinte, doamnelor ~i domnilor consilieri generali, 

va rog sa fiti de acord sa scoatem de pe ordinea de zi punctul 29, nu 
este complet, am crezut ca gasim toate datele sa putem sa 
prezentam un proiect complet, este participarea irnpreuna cu 
sectorul 2 la constructia unei parcari, nimic deosebit 0 vom face data 
viitoare ~i sa introducem la acest punct indicatorii tehnico - economici 
aferenti studiului de fezabilitate pentru obiectivul "Pasaj subteran 
Piata Presei Libere" avand in vedere ca formula arhitectonica s-a 
schimbat ~i sigur preturile au scazut, nu au crescut la acest pasaj. 
Reprezinta in felul lui 0 urgenta, avand in vedere faptul ca s-a mutat 
conflictul de circulatie din zona Antena 1 pana la Casa Scanteii, ca sa 
putem sa 0 divizam. 

De asemenea, va rog, sa fiti de acord sa va propun pe ordinea 
de zi suplimentara: proiect de hotarare privind modificarea art.2 din 
Hotararea C.G.M.B. nr.381/2009 privind aprebarea indicatorilor 
tehnico - economici aferenti studiului de fezabilitate pentru obiectivul 
de investitii" Spitalul Clinic Colentina Pavilion cu Centru Pilot "Stroke 
Unit" ~i Sectii Chirurgicale S+D+P+7e ". 

La punctul 2, proiect de hotarare privind rnodificarea art.2 din 
Hotararea C.G.M.B. nr. 385/2009 ~i va voi prezenta imediat de ce 
art. 2 ~i ce modificare este, privind aprobarea indicatorilor tehnico 
economici aferenti studiului de fezabilitate pentru obiectivul de 
investi'tii "Extindere Spital Clinic de Copii Dr. Victor Gomoiu". 

La punctul 3, proiect de hotarare privind mandatarea Consiliului 
Local al sectorului 1 de a cumpar fltru ~i in numele Municipiului 
Bucure~ti imobile de pe piataAI .\,,~~ ~tinatia de locuinte sociale 
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in vederea repartizarii acestora §i de a infiinta 0 societate comerciala 
pe actiuni in vederea administrarii acestora. 

La punctul 4, proiect de hotarare privind vanzarea catre S.C. 
Remax Imobiliare S.R.L. a terenului in suprafata de 151,70 mp. 
proprietatea Municipiului Bucure§ti, reprezentand cota indiviza de 
28,52% din suprafata totala de 526 mp. situat in strada Mihai 
Eminescu nr. 165, sector 2. 

La punctul 5, proiect de hotarare pentru modificarea anexei 9 
din Hotararea C.G.M.B. nr.25/2006 privind aprobarea documentatiei 
tehnico-economice a obiectivului de investitii "Modernizarea unor 
artere de penetratie, strapungeri, supralargiri §i pasaje rutiere §i 
pietonale" . 

Este vorba despre supralargirea Nitu Vasile pentru a putea 
incheia .... , in cadrul modernizarii unor artere de penetratie, sa 
putem ... , Piata Sudului - B-dul Constantin Brancoveanu, sa terminam 
lucrarea inceputa in urma cu doi ani de zile. 

in legatura cu cele doua spitale doresc sa va spun ca, cu 
aprobarea dumneavoastra am luat surse de finantare alternative, 
pentru ca nu pot fi complementare. Ele erau pe buget local, sumele 
erau destul de serioase §i atunci acolo am scris " §i/sau parteneriat 
public privat". De fapt este concesiune temporara, a§a cum se 
cheama el acum. Nu mai departe decat acum patru ore am finalizat 
ni§te discutii cu grecii pentru a putea sa facem acest spital de copii. 

Domnul Viceprimar Raicu Mircea Cristian 
Domnule Primar General, va rog sa propuneti pe lista 

suplimentara un proiect de hotarare de schimbare a unui 
reprezentant in Consiliul de Administratie al RATB, domnul Crita 
Adrian a devenit intre timp incompatibil ca sa fie reprezentant in 
consiliul de administratie, de aceea a inaintat demisia §i vom face 0 

alta propunere pentru aceasta functie. Va multumesc. 

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Nu este nici un fel de problema, din punctul meu de vedere. 

Domnul consilier general Voicu Mihai 
Propun domnului Primar General, daca se poate sa trecem pe 

ordinea de zi, din partea Comisiei de invatamant, discutarea §i 
crearea unei comisii pentru proiectyl "hrana calda pentru copii". 
Numai sa discutam despre el. 
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Domnul presedinte de §edinta Murg Calin 
Doriti sa discutam despre crearea unui ... , Sa introducem un 

proiect de hotarare? 

Domnul consilier general Voicu Mihai 
Nu un proiect de hotarare, pentru infiintarea unei comisii de 

analiza ~i oportunitate ... 

Domnul pre§edinte de §edinta Murg Calin 
Exista proiectul de hotarare? 

Domnul consilier general Voicu Mihai 
Eu am un proiect de hotarare, dar nu II voi depune acum ca 

hotarare. Vreau intai sa facem 0 cornisie ca lucrurile sa fie intr-o luna 
de zile bine amenajate ~i bine analizate. 

Domnul pre§edinte de §edinta Murg Calin 
Atunci am putea sa introducem un punct de interpelari in care 

sa discutam aceasta problema sau va dau cuvantul la inceputul 
~edintei sa ne aduceti .... 

Domnul consilier general Voicu Mihai 
Eu am aceasta hotarare facuta, dar nu a~ vrea sa fie pripita ~i 

vreau, cu concursul grupurilor politice din consiliu, sa facem 0 

comisie cu reprezentanti de la toate partidele care sa analizeze 
aceasta ..... . 

Domnul pre§edinte de sedinta Murg Calin 
Domnul Voicu va propun a~a, haideti sa terminam cu ordinea 

de zi ~i inainte sa intram pe ordinea de zi 0 votam ~i va exprimati 
dumneavoastra in fata consiliului 

Doamna consilier general Dragl1ici Aurelia Graliela 
Buna ziua. Domnule Primar General dupa cum bine ~tim cu totii 

mai departe de isteria nationala creata de virusul AH1 N1 gripa noua 
reprezinta 0 realitate, 0 realitate trista care in acest moment, 
genereaza daune in sanatatea populatiei ~i in sanatatea populatiei 
Bucure~tiului. In acest moment am constatat ca ... I ca sa folosesc 0 

metafora trista ~i cu tenta de "Y$:Q.a:[~ ironie chiar a scos oameni din 
sistem. Acesta este motivulfJi>erittrlJ4eaq:; in acest moment cand ne 
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aflam intre doua valuri pandemice ~i constatam ca exista 0 abordare 
contradictorie asupra vaccinului anti AH1 N1 ~i mai constatam de 
asemenea ca Bucure~tiul comporta cea mai mare concentrare de 
aglomerari urbane, eu consider ca in acest moment in pragul celui 
de-al doilea val pandemic bine ar fi pentru cetatenii Bucure~tiului in 
mod particular sa abordam 0 serie de masuri intr-o buna colaborare a 
primariei cu directorul RATB, cu directorul Directiei Spitalelor prin 
care sa propunem ~i sa dispunem 0 serie de masuri de profilaxie 
simple ~i practice, care sa vizeze marile aglomeratii urbane de care 
va spuneam ~i ma refer cu precadere aici la transportul in comun. 
Asta ar presupune 0 evaluare a principalelor linii de trafic, de 
transport, fie ca este vorba de metrou, fie ca este vorba de autobuze 
~i la orele de varf pe 0 perioada determinata sa se suplimenteze 
eventual aceste linii de trafic. De asemenea, pentru gurile de metrou 
la orele de varf fie sa se suplimenteze cursele~i in paralel cu 
aceasta prin Directia de Asistenta a Spitalelor eventual sa cream 
ni~te echipe care sa distribuie in mod gratuit ma~ti la intrarea in 
metrou, ~i repet aceasta sa faca referire strict pe 0 perioada 
determinata ~i strict la orele de varf in care sa se distribuie gratuit 
ma~ti ~i in masura in care bugetul primariei dispune, solutii 
dezinfectante pentru maini. $tim foarte bine ca mainile curente 
utilizate in transportul in comun reprezinta poate cel mai bun vehicul 
pentru transmiterea virusului. Eu va rog sa luati cuno~tinta, sa luati 
act de aceasta ~i aceste masuri sa se traduca poate din timp, sa se 
stabileasca din timp ~i pentru ca al doilea val pandemic sa gaseasca 
cetatenii Bucure~tiului, repet aceasta fiind 0 masura de profilaxie 
alternativa pentru ca abordarea fata de vaccin inca este extrem de 
contradictorie ~i neconvingatore, mai ales din cauza campaniei prost 
gestionate, dupa parerea mea, de catre Ministerul Sanatatii in 
legatura cu acest vaccin. 

Va multumesc. 

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Va multumesc doamna consilier, consider ca absolut aveti 

dreptate ~i directorul Directiei Administratia Spitalelor este aici 
prezent ~i pana la hotararea aceasta va rog insa sa concretizati 
doamna consilier general, doamna doctor, va rog sa concretizati 
aceasta intr-o hotarare. Aceasta nu inseamna ca noi nu ne apucam 
sa facem lucrurile acestea in~j~rrntr;;;,~ hotarare ~i intr-o aprobare a 
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consiliului, tocmai pentru ce inseamna suportul logistic pentru ca va fi 
vorba de sute de mii de ma!?ti. 

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin 
Domnul Nedelcu, aveti 0 propunere la ordinea de zi? Daca nu 

atunci propuneti punctul de interpelari. inteleg ca propuneti pUl1ctul 
interpelari pe ordinea de zi? Mai sunt !?i alte amendamente sau 
completari la ordinea de zi propusa? Nu mai sunt. Am sa Ie supun la 
vot pe rand. 

Domnul Primar General ne-a propus pentru inceput inlocuirea 
punctului 29 de pe ordinea de zi. 

Domnule Primar General cu permisiunea dumneavoastra ca 
sa respectam procedura va propun sa scoatem punctul 29 de pe 
ordinea de zi, nu il putem inlocui !?i sa introducem punctul nou pe 
care I-ali propus la punct unu pe ordinea suplimentara. 

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Sigur ca da. Puteam sa il numim acolo, avand in vedere ca era 

tot la categoria aceasta din cauza aceasta ... , este acela!?i lucru, este 
in categoria ..... . 

Domnul presedinte de sedinta Murg Cal in 
Va propun scoaterea de pe ordinea de zi a punctului 29. 
Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 1 vot 

(Badulescu A.), ablineri? 1 vot (Scarlat) 
Punctul 29 a fost scos de pe ordinea de zi. 

De asemenea domnul Primar General ne propune introducerea 
pe ordinea de zi suplimentara a ul1ui nou punct. Va rog frumos sa 
faceli dumneavoastra formula rea. 

Domnul Prirnar General Sorin Mircea Oprescu 
Da, la punctul 29, sa retragem acest proiect ca sa mai lucram 

putin pe el alia cum trebuie facut !?i sa introducem indicatorii tehnico 
economici aferenti studiului de fezabilitate pentru obiectivul de 
investilii" Pasaj subteran Piata Presei Libere". EI a fost aprobat de 
dumneavoastra in urma cu !?ase luni, acum s-a modificat !?i s-a 
modificat in bine. Indicatorii sau modificat in bine. 
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Domnul presedinte de §edinta Murg Calin 
Cine este pentru introducerea acestui punct pe ordinea 

suplimentara? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 0 
voturi. 

Acest proiect a fost introdus pe ordinea de zi suplimentara. 

De asemenea, domnul Primar General ne-a propus 
introducerea pe ordinea de zi suplimentara a unor proiecte de 
hotarari pe care le-a prezentat mai devreme, ~i anume: 

Proiectul de hotarare privind modificarea art. 2 din Hotararea 
C.G.M.B. nr. 381/2009 privind aprobarea indicatorilor tehnico 
economici aferenti studiului de fezabilitate pentru obiectivul de 
investitii" Spitalul Clinic Colentina Pavilion cu Centru Pilot "Stroke 
Unit" ~i Sectii Chirurgicale S+D+P+7e" 

Cine este pentru introducerea acestui punct pe ordinea de zi? 
majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 0 voturi. 

Acest proiect a fost introdus pe ordinea de zi. 

Proiectul de hotarare pentru modificarea art. 2 din Hotararea 
C.G.M.B. nr. 385/2009 privind aprobarea indicatorilor tehnico 
economici aferenti studiului de fezabilitate pentru obiectivul de 
investitii "Extindere Spital Clinic de Copii Dr. Victor Gomoiu". 

Cine este pentru introducerea acestui punct pe ordinea de zi? 
rnajoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 0 voturi. 

Acest proiect a fost introdus pe ordinea de zi. 

Proiectul de hotarare privind mandatarea Consiliului Local al 
sectorului 1 de a cumpara pentru ~i in numele Municipiului Bucure~ti 
imobile de pe piata Iibera cu destinatia de locuinte sociale in vederea 
repartizarii acestora ~i de a infiinta 0 societate comerciala pe actiuni 
in vederea administrarii acestora. 

Cine este pentru introducerea acestui punct pe ordinea de zi? 
rnajoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 0 voturi; 

Acest proiect a fost introdus pe ordinea de zi. 

Proiectul de hotarare privind vanzarea catre S.C. Remax 
Il110biliare S. R.L. a terenului in suprafata de 151,70 mp. proprietatea 
Municipiului Bucure~ti, reprezentand cota indiviza de 28,52% din 
suprafata totala de 526 mp. situat IrL§trada Mihai Eminescu nr. 165, 
sector 2. " ;' 



Cine este pentru introducerea acestui punct pe ordinea de zi? 
majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 0 voturi. 

Acest proiect a fost introdus pe ordinea de zi. 

Proiectul de hotarare pentru modificarea anexei 9 din Hotararea 
C.G.M.B. nr.25/2006 privind aprobarea documentatiei tehnico
economice a obiectivului de investitii "Modernizarea unor artere de , 

penetratie, strapungeri, supralargiri ~i pasaje rutiere ~i pietonale" 
Cine este pentru introducerea acestui punct pe ordinea de zi? 

majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 0 voturi. 
Acest proiect a fost introdus pe ordinea de zi. 

Avern ~i propunerea domnului viceprimar Raicu de a introduce 
un proiect de hotarare pentru modificarea anexei la Hotararea 
C.G.M.B. nr. 83/2009 privind numirea reprezentantilor Consiliului 
General In Consiliul de Administratie al Regiei Autonome de 
Transport Bucure~ti precum ~i abrogarea Hotararii C.G.M.B. nr. 
151/2004. 

Cine este pentru introducerea acestui punct pe ordinea de zi? 
majoritate de voturi, Impotriva? 0 voturi, abtineri? 0 voturi. 

$i acest proiect a fost introdus pe ordinea de zi. 

Mai avem propunerea domnului consilier Nedelcu de a 
introduce pe ordinea de zi la inceput punctul interpelari. 

Cine este pentru introducerea punctului interpelari, la inceput 
pe ordinea de zi? majoritate de voturi, impotriva? 1 vot (Pop R.), 
abtineri? 7 voturi (Alexe F., Meran D., Purcarea S., Scarlat H., 
Potera~u C., Nitu R., Grigorescu R.). 

Avem punctul interpelari la inceputul ordinii de zi. 

Supun la vot ordinea de zi a~a cum a fost ea completata ~i 
amendata de dumneavoastra in integralitatea ei. 

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, 
abtineri? 0 voturi. , 


Ordinea de zi a fost adoptata, urmeaza punctul de interpelari. 


Domnul consilier general Voicu Mihai 
Stimate colege ~i colegi, domnule pre~edinte de ~edinta, 

domnule Primar General, in ..§J~ptembrie Comisia de Tnvatamant a 
avut 0 discutie cu dorlJn~fh IPrirrrac. General legata de ceea ce 
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inseamna "cornul §i laptele" in §coli §i legat de ceea ce inseamna 
alimentatia §colarului mic, respectiv clasele 1-4. Dupa discutia din 
septembrie, unde domnul Primar General §i-a aratat ingrijorarea 
vis-a-vis de alimentatia §colarilor mici, a ramas ca dupa campanie, 
pentru ca acest subiect sa nu fie unul de campanie, sa gandim 0 

hotarare de consiliu §i impreuna sa reglementam acest fapt. A trecut 
campania, suntem la inceputul anului 2010, noi PD-L-ul am facut 0 

hotarare de consiliu pe care voiam sa 0 supunem astazi §i votului, 
dar intre timp celelalte grupuri politice, respectiv, PSD prin doamna 
Maria Popa, doamna doctor Draghici, PNL, de asemenea prin 
domnul Florin Alexe, PNG prin domnul lonut Gaf §i-au dat interesul 
vis-a-vis de aceasta hotarare §i am hotarat sa nu 0 supunem la vot 
astazi, ci sa infiintam 0 comisie de analiza §i oportunitate care sa ia 
legatura cu toti factorii decidenti §i responsabili de aceasta 
alimentatie a §colarului mic §i sa facem 0 comisie mixta, inter-politica 
in care sa analizam aceasta oportunitate. Vestea proasta este ca in 
aceasta secunda eu nu am materialul facut, deci nu intrunesc 
procedura, pentru ca am 0 alta hotarare legata de votul domniilor 
voastre pentru acest demers §i nu §tiu in ce masura putem sa dam 
hotararea, daca aceasta poate fi scrisa acum sau pentru §edinta 
urmatoare. 

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Eu vreau sa confirm ceea ce spunea domnul consilier general 

dar am gandit in felul urrnator. Este nevoie sa §tim care este 
determinarea financiara, este nevoie sa vedem daca nu cumva sunt 
mai multe dimensiuni financiare 0 data pentru asigurarea hranei 
calde, financiara pentru partea logistica, sala de mese, locul de unde 
sa se faca servirea §i cred ca bine ar fi ca acest studiu, aceasta 
comisie pe care astazi putem sa 0 facem ad-hoc cred eu .... 

Domnul consilier general Voicu Mihai 
Daca sunteti de acord. 

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Sigur. Sa emita ni§te lucruri pe care putem sa Ie analizam 

impreuna in buget §i dupa aceea intra cu 0 hotarare pe care 0 

cunoa§te toata lumea cati bani se dau pentru aceasta, care este 
stadiul, 10 §coli intra maine, 28~J intra peste 0 luna in acest. .. , 
pentru ca a§a este logic . 
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Domnul consilier general Voicu Mihai 
Atunci Inteleg ca sunteti de acord ca dumneavoastra sa 

propuneti ~i aceasta comisie, pentru ca nu avem acest document 
scris, practic noi nu va putem depune .... 

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Parerea mea este ca sa 0 facem ad-hoc ca dupa ce se termina 

~edinta Impreuna cu executivul ~i sa Ii dam drumulla analiza. 

Domnul consilier general Nedelcu Costel 
Domnule Primar General, domnule pre~edinte de ~edinta, 

stimati colegi, iarna aceasta a fost destul de grea ~i ne-a pus 
probleme pe care va trebui sa Ie avem in vedere In imediatul viitor. 
La ce vreau sa ma refer direct, in straturi foarte mari, zapada devine 
un depozit care acumuleaza 0 serie de noxe, fie din descompunerea 
asfaltului, din traficul rutier, din alte surse. Problema este ca nu ne 
putem permite sa 0 depunem intr-un mod necontrolat ~i Intr-un loc 
necontrolat. $i daca tot la ora actuala cautam terenuri pentru a crea 
centura verde in jurul Bucure~tiului care este necesara tocmai pentru 
a scadea concentratiile de pulbere pe raza Municipiului Bucure~ti 
pentru ca avem depa~iri in anul 2008 ~i trebuie sa dam 0 explicatie la 
Bruxelles pentru treaba aceasta ~i s-ar putea sa flm sanctionati 
pentru aceste depa~iri, deci daca tot cautam terenuri pentru centura 
verde este bine sa ne orientam ~i pentru un teren pe care sa II 
transformam in depozit pentru zapada, cu rigorile de scurgere 
necesare, cu conectarea la reteaua de canalizare care sa mearga 
direct la Glina unde se face epurarea ~i de acolo sa avem In vedere 
~i tratarea corespunzatoare a namolului care rezulta din epurarea 
apelor uzate. In acele namoluri se formeaza p~ langa c~mpone~tii, 
atentie este 0 strategie de mediu pe Bucure~tl, structun orgamce, 
min~ralogice, alte structuri noi mineralo-organice pe care Ie gasim ~i 
In organismul uman, nu trebuie sa Ie cautam in mediul inconjurat~r. 
Tn aceste conditii va trebui sa avem in vedere un astfel de depozlt, 
este 0 problem~ pe care ~i-a pus-o ~i populatia ~i presa in zilele 
trecute. 

A doua problema pe care vreau sa v-o aduc In vedere este 
faptul ca toate cimitirele, conform Legii nr. 24/2007 sunt ?rev~z~te ca 
spatii verzi ~i va trebui sa facem efortul nec~~ar ca ele s~ devma ~un: 
scrie la scriptura, loc de verd~~t~,eJ(E:!:~u~ ~I m lege, d~CI va tre~UI~s~ 
facem un efort ca ele, cel p4JI~Jn propo~e de 30 - 40 Yo sa devlna ~I 
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spatiu verde. Cel putin pe langa protectia necesara, pe langa gardul 
Imprejmuitor sa avem 0 perdea verde pentru ca este necesar In 
primul rand ~i pentru cei care conduc pe ultimul drum decedatul. 

. Acest lucru este valabil chiar ~i pentru cimitirele care sunt 
administrate de Patriarhie, putem face un efort ca sa Ie oferim pentru 
plantare arborii necesari Tn astfel de situatii. Unele sunt administrate 
direct de Primaria Municipiului Bucure~ti, altele sunt administrate de 
Patriarhie. 

A treia problema pe care am sesizat-o la 0 Intalnire cu 
electoratul este aceea a taxelor de parcare, sunt mai mari decat 
taxele pentru locuinte ~i trebuie sa avem In vedere acest lucru, eu am 
luat-o ca atare ~i am obligatia sa pun In discutie ca interpelare. 

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Domnule consilier general pe scurt la problemele ridicate de 

dumneavoastra, namolul care va rezulta In urma procesuilli de 
epurare de la Glina nu mai departe decat astazi am stabilit cu 
reprezentantii Comisiei Europene, este 0 problema falsa pe care 0 

punea ~i protectia mediului Tn lIrma cu cateva zile, exista posibilitatea 
de a-I usca, de a-I inactiva ~i de a-I forma probabil ~i a-I depune Tn 
apropiere, locul este stabilit. 

in legatura cu zapada a~ vrea sa va spun ca nu s-a carat pe 
camp zapada, nu s-a carat pe spatii verzi, s-a carat In 13 locuri unde 
a fost evacuata prin apa de canal cu aprobarea ~i avizul de la 
Ministerul Mediului. in 1Iitimii doi ani am procedat la fel tocmai pentru 
motivele pe care Ie spuneati dumneavoastra. in legatura cu cimitirele 
~i cu perdeaua verde, de un an ~i jumatate a~ vrea sa ~titi ca are 
sarcina directorul de la Administratia Cimitirelor sa mareasca spatiul 
verde ~i nu numai Tn cimitirele pe care Ie avem noi In administratie, 
alaturi de cel de la ALPAB, pentru cimitirele care tin de celelalte culte 
~i nu sunt administrate de catre noi. Sigur, acolo merge mai greu 
pentru ca trebuie facuta 0 Intelegere cu dumnealor, multi nu au fost 
de acord dar nu aceasta este problema. 

in legatura cu taxa de parcare, astazi este pe ordinea de zi un 
proiect de hotarare care stabile~te ca pe anul 2010 parcarea de 
re~edinta nu se scumpe~te iar cei care au platit primesc banii Tnapoi 
pana la diferenta. Va multumesc. 
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Domnul consilier general Giugula Doru Mihai 
Domnule Primar General am constatat din discutiile cu cei de la 

presa ca in cadrul aparatului pe care 11 conduceti exista 0 persoana 
angajata §i platita din bani publici care cenzureaza presa, in sensul 
ca daca acestei persoane, pe care 0 cheama Anca Alexandrescu, 
nu-i plac ochii cuiva, aceasta doamna da telefoane la §efii acestor 
persoane spunand sa Ie schimbe de aicL Care este mandatul §i fi§a 
postului acestei persoane sa se amestece in libertatea de exprimare 
a presei? Are dansa aceasta calitate sau i-ati dat vreun mandat sa 
spuna pe cine prime§te sau pe cine nu prime§te in cadrul Primariei §i 
al Consiliului General pentru a prezenta public ceea ce se intampla 
aici? 

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu . 
Domnule consilier general sunteti informat gre§it §i a§ vrea sa 

va explic un lucru: pana in acest moment nu am avut nicio plangere 
facuta, zvonuri au fost timp de doi ani, nicio plangere facuta de vreun 
§ef de publica tie sau §ef de televiziune referitor la interventia 
neprincipiala a cuiva care se afla in aparatul meu. 

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai 
Tn situatia in care veti avea sunteti de acord sa 0 dati pe 

aceasta persoana afara? 

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Nu, daca stabilim acum in fata consiliului cate plangeri doriti sa 

imi dati pe zi. 

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai 
Una singura. 

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Nici un fel de problema, in fiecare zi faceti cate 0 plangere. 

Doresc sa va spun ca nu am avut nici un fel de plangere din partea 
niciunui redactor de ziar, din partea niciunui conducator de 
televiziune, ma refer la programe bineinteles privitoare la activitatea 
nu numai a lui Alexandrescu care lucreaza pe cabinetul demnitarului 
ci insa§i pe biroul de presa al primariei. 
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Domnul consilier general Giugula Doru Mihai 
Dar ne promiteti ca veti cerceta ce v-am sesizat? Ca noi nu 

v-am spus .... 

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Asta da, cercetez, sigur ca cercetez. 

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai 
$i la urmatoarea §edinta sa ne dati un raspuns. 

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Bineinteles, dar va spun cu siguranta .... 

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai 
S-a intamplat acum 2 zile de aceea probabil ca nu §titi. 

Domnul pre§edinte de §edinta Murg Calin 
Domnule primar, daca imi permiteti, eu nu 0 cunosc pe doamna 

Alexandrescu, m-a§ bucura sa 0 cunosc, exista §i colegi de-ai no§tri 
care din nefericire au fost sa zicem u§or bruscati verbal, a§a ca 0 

rugam pe doamna Alexandrescu sa evite excesele de limbaj §i de 
comportament §i va rog sa Ii transmiteti doamnei consilier in general 
sa se comporte a§a cum este civilizat. 

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Absolut. Nici eu nu sunt de acord cu excesele de limbaj dar 

aceasta este 0 alta fateta. Legat de aceasta chestiune am sa ii 
cornunic. in legatura cu zvonurile eu a§ vrea sa Tllini§tesc pe domnul 
consilier general §i sa Ii explic ca ultimul zvon era ca in primaria noua 
nu se mai poate urca decat pana la etajul 1. In primaria noua ziari§tii 
§i toti cei care ne inconjoara cu grija lor vor gasi aceea§i grija a 
noastra fata de statutul dan§ilor §i fata de respectul reciproc pe care 
ni-I purtam unii altora. Multumesc. 

Domnul consilier general Rizoiu Mircea 
Domnule primar, ma fac purtatorut de cuvant at celor din zona 

prelungirea Ghencea §i va intreb, la rugamintea lor, daca exista Tn 
cadrul primariei vreun proiect, vreo intentie Tn legatura cu rezolvarea 
unui chin privind trecerea pasajului de cale ferata in zona dinspre 
Bucure§ti spre Domne§ti, e~te,Jiiiial:leJ~entura. 
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Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Intentiile fiindca sunt nobile, ele exista totdeauna, problema 

este alta domnule consilier general, aceea ca am Incercat sa Ii dam 0 

rezolvare financiara inca de anul trecut, domnul consilier general 
lonut Popa implicat in acest proiect In sensu I ca I-am rugat sa rna 
lamureasca atunci cand am preluat mandatul de primar despre acest 
pasaj. Problema este ca se Intinde pe teritoriul Bucure§tiului §i 
judetului IIfov, problema este ca dincolo nu exista nicio dimensiune 
financiara afectata pentru acest lucru, problema este ca nici macar 
exproprierea nu putem sa 0 facem noi In comuna Domne§ti fiind In 
judetul Ilfov. Am Incercat §i varianta de a obtine de la Asociatia 
Interjudeteana bani. Despre aceasta Asociatie am eu foarte multe 
lucruri sa va spun, stau 300 milioane de euro de patru ani §i nimeni 
nu poate sa obtina nici un §fant acolo pentru ca ni se raspunde cu 
multa seninatate ca nu este eligibil proiectul, ca nu dovedim 
proprietatea. intr-un cuvant ca sa nu va mai plictisesc ca intentia 
exista, posibilitatea este scazuta pentru anul 2010. 

Domnul consilier general Rizoiu Mircea 
intrebarea, domnule Primar General, este unde suntem? in 

Romania sau pe planeta aceea cum ziceti dumneavoastra, 
"Interplanetara"? 

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Traim In aceea§i tara §i facem parte din acela§i neam domnule 

consilier general. 

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin 
$i daca Imi permiteti pana nu demult din acela§i partido 

Domnul consilier general Alexe Florin Alexandru 
Dragi colegi vorbesc de obicei rar, vreau sa cer ni§te lamuriri 

clare ALPAB-ului referitoare la un contract de publicitate din Parcul 
Ci§migiu. Cu parere de rau va informez ca Parcul Ci§migiu a ajuns un 
fel de loc de expunere excesiva a marketingului, sunt sute de 
bannere, nu §tiu daca I-ati mai vizitat In ultima vreme, este vis-a-vis 
de noi §i cer ALPAB-ului sa ne lamureasca de ce acele bannere 
distrug parcul? Sunt specialist In marketing, am terminat marketingul 
dar cred ca trebuie sa exista 0 limita undeva. Daca statuile noastre 
sunt umbrite de bannere, njamentele sunt umbrite de 
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bannere cred ca ne indreptam catre alt parc §i alta planeta. Sa 
vedem contractele. 

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Ce sa va raspund, sa vedem, sunt de acord, domnul director 

poftiti va rog §i lamuriti-I pe domnul consilier pentru ca in principiu are 
dreptate. 

Domnul Radu Popa - director ALPAB 
Are dreptate domnul consilier §i eu m-am opus. Buna ziua 

domnule primar, buna ziua domnilor consilieri generali, este vorba 
despre un protocol semnat de secretariatul general al primariei cu 
Radio Romania Actualitati §i nu tine de noi de Administratia Lacuri, 
Parcuri. Nu este un contract de publicitate ci este un parteneriat intre 
Radio Romania §i Primaria Capitalei semnat de catre comisia de la 
secretariatul general pe urmatoarele §ase luni. M-am opus §i am dat 
raspuns Radio Romania ca nu suntem de acord. Aveti dreptate 
domnule consilier §i fac toate demersurile ca sa nu mai existe a§a 
ceva. 

Domnul presedinte de §edinta Murg Calin 
inainte de a intra pe ordinea de zi propriu zisa, a§ vrea sa va 

aduc aminte §i sa va multumesc in acela§i timp ca acum un an am 
votat proiectul de hotarare cu containerele pe care Ie-am pus la 
Spitalul Municipal, domnul primar este aici §i poate sa ne ateste ca 
au fost foarte utile, au salvat foarte multe vieti in timpul gerului din 
ultimele zile. 

Trecem la primul punct pe ordinea de zi, proiect de hotarare 
privind alegerea pre§edintelui de §edinta a Consiliului General al 
Municipiului Bucure§ti, pe perioada 27.01.2010 - 26.04.2010. 

Daca sunt propuneri? 

Domnul consilier general Popa Grigore loan 
il propun pe domnul Calin Murg sa detina functia de pre§edinte 

al Consiliului General. 

Domnul pre§edinte de §edinta Murg Calin 
Va multumesc. Daca mai sunt §i alte propuneri? Nu mai sunt. 
Supun la vot acest proiect de hotarare. 
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Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, 
abtineri? 1 vot (Mihailescu I.). 

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de 
hotarare privind incetarea mandatului de consilier al domnului 
Duta Nicolae Lucian ~i vacantarea unui post de consilier din 
cadrul Consiliului General al municipiului Bucure~ti. 

"Art. unic: Se ia act de incetarea mandatului de consilier al 
domnului Duta Nicolae Lucian ca urmare a demisiei acestuia ~i se 
declara vacant postul de consilier din cadrul Consiliului General al 
Municipiului Bucure~ti." 

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 2 voturi, 
abtineri? 1 vot (Berbecaru A.) 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, aici avem 0 

inlocuire domnul Dan Chitu a renuntat la aceasta calitate, dansul este 
consilier la Sectorul 5 ~i a preferat sa ramana acolo. Urmatorul era 
domnul Panait care este secretar de stat ~i este in incompatibilitate 
cu acest loc. Urmatorul pe !ista PD-L este domnul Deaconescu lonel 
Cristinel. 

Rog comisia de validare sa analizeze dosarul domnului 
Deaconescu lonel Cristinel. 

Doamna consilier general Neme§ Carmen lonela 
Avand in vedere demisia domnului Duta Nicolae Lucian din 

functia de consilier din cadrul Consiliului General al Municipiului 
Bucure~ti; 

Analizand adresa PD-L nr. 8/26.01.2010, prin care se propune 
validarea domnului Deaconescu lonel Cristinel pe locul ramas vacant; 

Comisia de validare, in temeiul art. 33 din Legea nr. 215/2001 
privind administratia publica locala, republicata, cu modificarile ~i 
completarile ulterioare, constata ca sunt intrunite conditiile de 
legalitate pentru validarea mandatului de consilier al domnului 
Deaconescu lonel Cristinel. 

Domnul pre§edinte de §edinta Murg Calin 
Supun la vot proiectul de hotarare privind validarea 

mandatului de consilier in c~d'~:"Consiliului General al 
Municipiului Bucure~ti al dom/?~l~tP~.a.§~h~<scu lonel Cristinel. 
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"Art. unic: Se valideaza mandatul de consilier in cadrul 
Consiliului General al Municipiului Bucure~ti al domnului Deaconescu 
lonel Cristinel pe locul ramas vacant in urma demisiei domnului Duta 
Nicolae Lucian" 

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, 
abtineri? 0 voturi. 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

Domnule Deaconescu va rog sa depuneti juramantul. 

Domnul Deaconescu lonel Cristinel 
Eu, Deaconescu lonel Cristinel ales consilier general, in 

conformitate cu prevederile art. 32 alin. (1) din Legea nr. 21512001 
privind administra'tia publica locala, republicata, cu modificarile ~i 
completarile ulterioare, depun urmatorul juramant: 

"Jur sa respect Constitutia ~i legile tarii ~i sa fac, cu buna 
credinta, tot ceea ce sta in puterile ~i priceperea mea pentru binele 
locuitorilor Municipiului Bucure~ti. 

A~a sa imi ajute Dumnezeu!" 

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin 
Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de 

hotarare privind validarea doamnei Subprefect al Municipiului 
Bucure§ti Cristina Ecaterina Coru1 ca membru de drept in 
Autoritatea Teritoriala de Ordine Publica a Municipiului 
Bucure§ti. 

Este 0 inlocuire la Autoritatea Teritoriala de Ordine Publica a 
Municipiului Bucure~ti. 

Pe ordinea de zi este doamna Cristiana Dumitrescu, ca 
Subprefect al Municipiului Bucure~ti, dansa a fost inlocuita cu 
doamna Cristina Ecaterina Corut. 

"Art. 1 Se valideaza' doamna Subprefect al Municipiului 
Bucure~ti Cristina Ecaterina Corut ca membru de drept in Autoritatea 
Teritoriala de Ordine Publica a Municipiului Bucure~ti in locul 
domnului Clabescu Eduard Doru. 

Art. 2 Hotararea C.G.M.B. nr. 31312008 se modifica Tn mod 
corespunzator. 

Art. 3 Directiile din cadrul aparatului de specialitate al 
Primarului General ~i Autoritatea T~itbFi~la de Ordine Publica a 
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Municipiului Bucurel?ti vor aduce la indeplinire prevederile prezentei 
hotarari." 

Supun la vot acest proiect de hotarare. 
Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, 

abtineri? 0 voturi. 
Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de 
hotarare pentru modificarea Hotararii C.G.M.B. nr. 405/2009 
privind stabilirea nivelurilor impozitelor ,i taxelor locale in 
Municipiul Bucure,ti, pentru anul 2010. 

Cine este pentru? 35 voturi, impotriva? 3 voturi (Pop R., 
Badulescu A., Raileanu M.), abtineri? 0 voturi. 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de 
hotarare privind aprobarea tarifelor de transport ,i distribulie a 
energiei term ice livrata populatiei ,i agentilor economici prin 
puncte termice urbane ,i de transport pentru agentii economici 
cu puncte termice proprii, precum ,i a preturilor locale medii de 
facturare a energiei termice pentru agentii economici practicate 
de RADET Bucure,ti. 

Domnul consilier general Popescu Costin Adrian 
AI? avea 0 rugaminte catre domnul Primar General, cred ca ar 

trebui sa ne adresam instantei sau sa incercati sa negociem CLi 

ELCEN-ul pretul apei de adaos. Anul trecut s-au consumat 7 milioane 
de metrii cubi de apa de adaos la un pret de 2,83 lei. Tncepand cu 
acest an ANRE-ul nu vrea sa se mai pronunte asupra pretului acestei 
ape I?i pretul aproape s-a dublat. Ei spun ca este considerat materie 
prima I?i nu se pot pronunta I?i se negociaza intre parti. Nu se poate 
negocia intre parti pentru ca este clar ca este monopol. Apa de adaos 
nu poate fi luata din alta parte ca sa putem negocia cu un alt furnizor 
I?i cred ca ar trebui sa va adresati ori ELCEN-ului sa negociati 
dumneavoastra, ori sa ii dam in judecata pentru ca este 0 suma 
destul de mare. Anul trecut a fost in jur de 210 miliarde lei numai 
aceasta apa I?i cu aceasta crel?te de pret pentru anul acesta eu cred 
ca este 0 problema importanta. Multumesc. 
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Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Domnule consilier general situatia este urmatoarea, s-a cerut 0 

cre§tere de 8,32 §i dupa cum bine §titi Autoritatea Nationala de 
Reglementare a validat-o. La apa de adaos s-a cerut cre§tere cu 
72%, nu au aprobarea ANRE-ului §i cre§terea pe care am admis-o in 
acest moment cu totii, ma refer la factorii de specialitate, adica la 
tehnicieni, §i apropos de negociere am ajuns la cifra de 7,35. Aceasta 
inseamna un efort din partea municipalitatii de aproape 100 milioane. 
Problema aici este alta, din acest moment orice cre§tere la 
gigacalorie, la apa de adaos sau la pretul pus de ELCEN pentru ca 
RADET sa poata face distributia, nu mai poate fi acoperita din 
fondurile municipalitatii pentru ca statui, care suporta diferenta de 
pret, anul trecut a ramas dator cu 170 milioane, anul acesta in mod 
normal ar trebui sa primim cei 170 milioane plus cele 300 milioane. 
Dupa cum bine §titi s-a modificat Ordonanta 36/2006 care spune ca 
statui poate sa participe la acoperirea acestei diferente. in aceste 
conditii municipalitatea ar trebui sa plateasca cu acesta acoperire in 
jur de 450 milioane, daca intervine statui cu datoriile pe care Ie are. 
Daca nu intervine statui atunci la 450 milioane RON se adauga 300 
milioane RON, sarcina guvernului. 

Domnul consilier general Popescu Costin Adrian 
Eu sunt de acord cu dumneavoastra, pretul gigacaloriei este 

una §i pretul apei de adaos este altceva. Acest pret se aplica 
incepand cu luna octombrie §i este fortat RADET-ul sa cumpere la 
pretul furnizat de ELeEN. RADET-ul a contesta acea majorare a 
pretului apei de adaos. Este in sala §i directorul economic §i poate ar 
fi bine sa ne spusa cum stau lucrurile. 

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Eu am vorbit despre amandoua intr-una pentru ca ele 

reprezinta ... , mai multe decat atat negocierea s-a pornit in ideea 
foarte clara ca sistemul este unul inchis §i nu poate sa piarda ca sa 
justifice 0 marire cu 72,2%. Daca imi aduc bine aminte in anii trecuti 
el s-a marit cu 20%, pretul apei de adaos, pentru ca vorbeau despre 
pierderi in sistem dar nu au mai avut. Daca RADET-ul este aici sa ne 
spuna punctul de vedere . 
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Domnul consilier general Popescu Costin Adrian 
Este aici ~i pierderile s-au mic~orat dar pretul a crescut foarte 

mult la apa de adaos. 

Domnullon Voicu - director general adjunct RADET 
A~ vrea sa va spun ca apa de adaos face parte din procesul 

tehnologic. Cu investitiile primariei de la 11 milioane metrii cubi pe an 
s-a ajuns la 7 milioane metrii cubi. Pana Tn luna septembrie am avut 
pretul la apa de adaos 2,85 ~i acum este pretul impus de 5,02. 
Impunerea pretului s-a facut fortat, daca nu acceptam ne opresc 
furnizarea. 

Domnul presedinte de §edinta Murg Calin 
Fortat de cine, domnul director? , 

Domnullon Voicu - director general adjunct RADET 
De catre ELCEN. Nu este apa de la Apa Nova, este apa tratata 

Tn sistem ~i de aceea este a~a scumpa. Nu este scoasa de la puturi 
de ad~mcime este luata apa din lacul Pantelimon ~i tratata, adica este 
dedurizata. 

Domnul pre§edinte de §edinta Murg Calin 
Daca nu mai sunt comentarii supun al vot proiectul de hotarare 

privind aprobarea tarifelor de transport ~i distributie a energiei term ice 
furnizate prin sistemul centralizat de incalzire de catre RADET 
Bucure~ti ~i a pretului local de facturare a energiei termice la 
populatie. 

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, 
abtineri? 0 voturi. 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de 
hotarare privind punerea in aplicare a Legii-cadru 330/2009 
privind salarizarea unitara a personalului platit din fond uri 
publice in institutiile pubUce de interes local ale Municipiului 
Bucure,ti. 

Comentarii? Nu sunt. 
Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, 

abtineri? 0 voturi. 
Acest proiect de hotan3re aJ~tia!laR.!at. 
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Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de 
hotarare privind punerea in aplicare a Legii-cadru 330/2009 in 
Primaria Municipiului Bucurefti. 

Cine este pentru? majoritate de voturi, lmpotriva? 0 voturi, 

abtineri? 0 voturi. 


Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 


Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de 
hotarare privind aprobarea Organigramei aparatului de 
specialitate al Primarului General al Municipiului Bucurefti. 

Amendamente? 

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai 
Din punct de vedere allegalitatii cu privire la organigrama avem 

doua aspecte. A~a cum este desenata organigrama care v-a fost 
prezentata la mapa rezulta ca Secretarul General se afla in 
subordinea Primarului General. in conformitate cu Legea 215/2001 
Secretarul General vizeaza spre legalitate hotararile Consiliului 
General ~i dispozitiile Primarului General, el nu este subordonat 

. Primarului General este pe acela~i nivel de ordonare cu Primarul 
General de aceea va propun sa modificam subordonarea 
Secretarului General cu cabinet Secretar General ~i cu Direqia 
Administratie Publica ~i sa 11 punem pe acela~i nivel cu Primarul 
General, adica dan~ii conlucreaza. Secretarul General nu il 
subordoneaza pe primar dar nici prirnarul nu 11 subordoneaza pe 
Secretarul General tocmai ca aceste elemente de control, decizie ~i 
legalitate cum spune colegul meu sa poata sa lucreze in a~a fellncat 
sa nu poata sa fie interferente de dispozitie, fa a~a ca a~a iti spun eu, 
sau nu vreau sa fac ca e~ti subordonatul meu. 

A doua chestiune care este de discutat, pe langa faptul ca din 
aceasta organigrama ~i lnteleg ca aceasta hotarare se refera numai 
la aparatul Primarului General deci nu luam in discutie ~i aparatul 
Consiliului General. Avern aici 0 problema, in dreptul Primarului 
General trebuie sa apara Consiliul General iar in subordinea 
Consiliului General trebuie sa apara Directia Asistenta Tehnica ~i 
Juridica a C.G.M.B. care din punct de vedere profesional se 
subordoneaza Consiliului General, iar din punct de vedere 
administrativ prezenta, salarii se subordoneaza Primarului General. 
Nu se subordoneaza Dir~9VFt::/~,~~enta Tehnica ~i Juridica 
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Secretarului General. Va rag sa supuneti la vat aceste doua 
amendamente care sunt in conformitate cu Legea 215/2001 altfel 
riscam sa incalcam leg ea. 

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin 
Sa Ie clari'ficam care sunt. Secretar General pe acela§i plan cu 

Primarul General ... 

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai 
Secretarul General are in subordine Cabinet Secretar General 

§i Directia Administratie Publica, fara Directia Asistenta Tehnica §i 
Juridica a C.G.M.B. Tn dreptul Primarului General mai apare a casuta 
C.G.M.B. care trebuie sa aiba mai multe in subordine dar astazi. ... 

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin 
Acesta este al doilea amendament? 

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai 
Da. Astazi punem in subordinea C.G.M.B.-ului Directia 

Asistenta Tehnica §i Juridica a C.G.M.B. care are dubla subordonare, 
la Consiliul General din punct de vedere profesional §i din punct de 
vedere administrativ notare, prezenta este in subordinea Primarului 
General. Nu poate sa fie in subordinea Secretarului General 
deoarece documentele pe care Ie intocme§te Directia Asistenta 
Tehnica §i Juridica a C.G.M.B. in numele consiliului sunt vizate spre 
legalitate de Secretarul General. 

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin 
Am Inteles, rni-am notat. Prima propunere este ca Secretarul 

General sa treaca in acela§i plan cu Primarul General ... 

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai 
A§a este normal sa fie, el este Secretarul General al 

Municipiului Bucure§ti, nu este Secretarul General al primariei. 
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acestuia sa fie Directia Asistenta Tehnica ~i Juridica a C.G.M.B .... 
Suntem in aceea~i situatie ~i la toate institutiile din subordinea 
Consiliului General: RATB, RADET, Administratia Strazilor, etc. 

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai 
Nu Ie-am discutat astazi, dupa cum vedeti s-a prezentat 0 

organigrama trunchiata ar fi trebuit sa discutam la aceasta 
organigrama, atat organigrarna din aparatul propriu al Primarului 
General la care vedeti ca nu fac alte referiri decat la acestea ~i 
organigrama Consiliului General. La organigrama Consiliului General 
yeti avea aceea~i dubla subordonare, Administratia Strazilor este 0 

administratie in subordinea Consiliului General dar din punct de 
vedere administrativ este coordonata de Primarul General ~i este 
firesc sa fie a~a. La fel avem ~i RADET, RATB care sunt in 
subordinea Consiliului General din punct de vedere al organigramei 
dar sunt coordonate in plan administrativ de Primarul General. Ca sa 
avem 0 imagine completa trebuia sa Ie avem pe toate. 

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Domnule consilier general, a~ vrea sa va spun ca propunerea 

dumneavoastra era valabila pe vremea cand nu se rnodificase Legea 
215/2001. Aceasta lege dupa cum ~titi rnai bine ca mine spune foarte 
clar ca "secretarul comunei, ora~ului, municipiului, judetului este 
functionar public de conducere cu studii superioare juridice sau 
administrative. Secretarul se bucura de stabilitate in functie", ceea ce 
se bucura ~i domnul Secretar General. Ideea este ca nu mai face 
referire la ceea ce spuneti dumneavoastra, el face parte din aparatul 
primarului iar in ROF scrie exact ceea ce ati spus dumneavoastra. 
Mai mult decat atat inca 0 data la alin. 4 regimul disciplinar al 
secretarului unitatii administrativ teritoriale se face in conformitate cu 
prevederile legislatiei privind functia publica ~i functionarii publici. A~ 
dori sa ascultam ~i punctul de vedere al directorului Directiei Juridice. 

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin 
Domnule pril11ar sunteti in ~edinta Consiliului General ~i aici noi 

dam cuvantul. 

Domnul Secretar General Tudor Toma 
Vreau sa multumesc domnului consilier pentru inalta 

consideratie ~i pretuire ~i multurn~s-c__ §l domnului Primar General. A~ 
-'\:\ I /'i.. ;;':'~'~'......,•..." 
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vrea sa clarificam stric juridic ce lnseamna functia de secretar ~i am 
sa va citesc din atributiile secretarului pentru ca a trece Directia de 
Asistenta Tehnica ~i Juridica In subordinea consiliului este 0 

posibilitate dar creeaza 0 imposibilitate juridica de a presta munca de 
secretar ~i 0 sa intelegeti imediat de ceo Printre atributiile secretarului 
sunt acelea de a asigura gestionarea procedurilor, aceasta referitor la 
ce spunea In prima instanta domnul consilier Giugula, administrative 
privind relatia dintre Consiliul General ~i primar, respectiv consiliul 
judetean ~i pre~edintele acestuia, daca este cazul. "Organizeaza 
arhiva ~i evidenta statistica a hotararilor consiliului local ~i a 
dispozitiilor primarului, respectiv a hotararilor consiliului judetean ~i a 
dispozitiilor pre~edintelui consiliului judetean. Asigura transparenta ~i 
comunicarea catre autoritatile institutiei publice, persoane interesate 
~i ceea ce este foarte important, asigura procedurile de convocare a 
consiliului local, respectiv a consiliului judetean ~i efectuarea 
lucrarilor de secretariat. Comunica ordinea de zi, lntocme~te procesul 
verbal al ~edintelor consiliului local, respectiv ale consiliului judetean, 
redacteaza hotararile consiliului local, respectiv ale consiliului 
judetean. Pregate~te lucrarile supuse dezbaterii consiliului local, 
respectiv consiliului judetean ~i comisiilor de specialitate ale 
acestuia." Directia Asistenta Tehnica ~i Juridica are In vedere tocmai 
pregatirea acestor proceduri care sunt In directa atributie a 
secretaruluL Daca eram lntr-o primarie de cornuna unde era 0 

~edinta de consiliu la doua luni ~i trei proiecte pe ordinea de zi 
probabil ca secretarul ar fi putut sa gestioneze singur aceasta 
problematica dar cand vorbim de ~edinte de consiliu cu 40, 50, 60 de 
puncte pe ordinea de zi este foarte greu ca secretarul sa gestioneze 
singur toata aceasta procedura fara a avea un aparat In spate. Daca 
dumneavoastra doriti sa treceti Directia de Asistenta Tehnica ~i 
Juridica In subordinea consiliului eu nu mai am ce sa fac ca activitate 
proprie ~i pentru aceasta va multumesc. 

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin 
Am ~i eu un punct de vedere, colegul nostru Giugula a 

remarcat ceva, Consiliul General are mare nevoie, volumul este 
foarte mare ... , atunci este subdimensionata sau trebuie gasita 0 

formula prin care consiliul sa poata sa i~i desfa~oare activitatea 
corect pentru ca volumul este foarte mare ~i cel putin la nivel de 
secretariat este imposibil de functio~__-.7 
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Domnul consilier general Nedelcu Costel 
Domnule Primar General, domnule pregedinte, stimati colegi in 

Uniunea Europeana noi avem 0 strategie integrata de mediu in care 
se duce 0 politica generala 9i toate programele fiecarei tari din 
Uniunea Europeana, indiferent de forta politica aflata la conducere 
respecta aceasta strategie integrata de mediu. Eu m-am uitat pe 
organigrama 9i mediul este .... 

Domnul presedinte de §edinta Murg Calin 
Domnul Nedelcu a9 ave a 0 rugaminte, inainte sa facem 

amendamentul dumneavoastra 9i v-a9 ruga sa a9teptati putin sa iI 
lamurim pe cel facut de domnul Giugula pentru ca avem nevoie de un 
punct de vedere al juridicului. Doamna Tapardel aveti un punct de 
vedere la amendamentul facut de colegul nostru Doru Giugula? 

Doamna consilier general Tapardel Ana - Claudia 
Am doua nelamuriri, prima se refera la Secretarul General 9i la 

subordonarea lui fata de primar, eu consider ca ar trebui ca in 
organigrama sa fie pe acela9i nivel, a9a cunosc eu legea 
administratiei publice, nu 9tiu daca are importanta dar sunt un 
licentiat in 9tiinte administrative 9i am rugamintea daca aveti 0 alta 
interpretare a legii sa imi spuneti pentru ca toate organigramele din 
tara sunt facute a9a 9i legea administratiei publice impune ca 
Secretarul General sa fie pe acela9i palier cu Primarul General 9i 
Consiliul General. Ceea ce am discutat ca , careinstitutiile sunt in 
subordinea consiliului nu apar in aceasta organigrama dar macar 
secretarul 9i Consiliul General ar trebui sa apara pe acela9i palier cu 
Primarul General. 

Domnul presedinte de §edinta Murg Calin 
Doamna consilier, este vorba de un proiect de hotarare privind 

aprobarea organigramei aparatului de specialitate al Primarului 
General. 

Doamna consilier general Tapardel Ana - Claudia 
Tocmai, Secretarul General nLI face parte din aparatul de 

specialitate al primarului. Am rugamintea sa ma lamuriti, poate 
gregesc eu. 
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Domnul Secretar General Tudor Toma 
Doamna consilier, ati vazut ~i dumneavoastra atributiile 

secretarului general sunt clar definite prin lege, acum pozi'tionarea, ca 
practic acesta este un desen, ati vazut ca eu am ajuns intamplator in 
josul paginii. Nu este 0 problema, este un simplu desen, eu atributiile 
mi Ie cunosc ~i fata de Primarul General ~i fata de Consiliul General. 
Pozitionarea mea pe aceasta bucata de hartie nu are niciun efect 
direct asupra atributiilor prevazute de lege pe care nu poate sa Ie 
modifice nimeni. Mai vrea sa fac 0 precizare, la DATJ care asigura 
bucataria interna a consiliului cu ajutorul domnului Primar General 
urmeaza sa cream acest serviciu ~i cu acordul dumneavoastra 
desigur, care urmeaza sa gestioneze 0 mare parte a solicitarilor 
dumneavoastra care pana acum au fost mai greu de rezolvat. 

Doamna consilier general Tapardel Ana - Claudia 
Din punctul meu de vedere nu consider organigrama 0 simpla 

schita, pentru ca ea presupune apoi un regulament de organizare ~i 
functionare ~i stabilirea unei ierarhii. 

Domnul Secretar General Tudor Toma 
Regulamentul va prevede clar, in partea scrisa drepturile ~i 

obligatiile precum ~i toate actiunile pe care trebuie sa Ie 
indeplineasca fiecare functie. Pozitionarea mea pe acest desen este 
irelevanta in contextul in care eu ... , dumneavoastra ~titi la fel de bine 
ca ~i mine care sunt atributiile secretarului. Eu fac parte din 
autoritatea administrativ teritoriala care se cheama municipiul 
Bucure~ti. Astazi este aprobata organigrama Primariei Municipiului 
Bucure~ti din care eu fac parte. 

Doamna consilier general Tapardel Ana - Claudia 
Domnul secretar general, domnul pre~edinte de ~edinta va rog 

sa ma lasati sa termin. V-am inteles explicatia pe care am ~i vrut sa 0 
aud, dar eu totu~i propun acest amendament. Este un amendament 
pe care il propun in calitate de consilier general ~i a~a consider ca 
este legal ~i corect. Este amendamentul in care pe organigrama, 
trebuie sa apara pe acela~i palier prirnarul general, secretarul general 
~i consiliul general. Sa apara pe acela~i nivel in organigrama. Este 
obligatoriu, chiar daca se aproba, pentru ca ulterior organigrama 
prevede doar aparatul de lucru al primarului. 

.., 
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Domnul Secretar General Tudor Toma 
Autoritatile administrativ - teritoriale sunt consiliul general ca 

autoritate legislativa ~i primarul general ca autoritate executiva. 
Secretarul face parte din aparatul primariei pana la urma, ca aceasta 
este entitatea. A~a este organizata entitatea In momentul de fata din 
punct de vedere administrativ. 

Doamna consilier general Tapardel Ana - Claudia 
Acesta este amendamentul meu, acum vom vedea cum 

hotarasc colegii mei sa voteze. 

Domnul presedinte de §edinta Murg Calin 
Domnul Doru Giugula a facut acest amendament, practic II 

sustineti.. . 
Doamna consilier general Tapardel Ana - Claudia 
Da il sustin , insa mai am 0 nelamurire dar a~ fi vrut ~i un jurist 

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin 
Este domnullordache in sala, va poate da raspuns. 

Doamna consilier general Taparde\ Ana - Claudia 
$i prefectul ar trebui sa imi dea 0 opinie, obligatoriu. Chiar daca 

nu doriti aveti aceasta obligatie. $i 0 vreau in scris daca nu doriti sa 
mi-o dati aici, da sigur ca da, de~i ar fi trebuit pentru ca de aceasta 
sunteti aici sa va expuneti parerea legala pe anumite sUbiecte. 

Domnul Atanasoaei Mihai Cristian - Prefectul Municipiului 
Bucure§ti 

Stimata doamna sunteti absolventa a unei facultati ~i ~titi foarte 
bine ca nu am nicio obligatie fata de dumneavoastra .... 

Doamna consilier general Tapardel Ana - Claudia 
Eu nu am spus ca aveti obligatie fata de mine. 

Domnul Atanasoaei Mihai Cristian - Prefectul Municipiului 
Bucure§ti 

Mi-ati spus ca trebuie. Nu treb.yie,.~Raca trebuie, va trebui sa Tmi 
faceti in scris ca sa '" 
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Doamna consilier general Tapardel Ana - Claudia 
Am sa fac In scris, am spus ca trebuie In momentulln care va 

fac In scris aceasta cerere. 

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin 
Doamna consilier ati spus ca aveti un amendament de facut. 

Haideti, sa il forrnularn. 

Doamna consilier general Tapardel Ana - Claudia 
Este amendamnetul pe care I-a facut ~i domnul Giugula ~i il 

sustin. A~ vrea sa mai fac un al doilea amendament dar am 0 

nelamurire ~i ceream 0 opinie. Este vorba de Directia Asistenta 
Tehnica ~i Juridica, eu am 0 alta viziune ~i anume ca ar trebui sa fie 
in subordinea Consiliului General ~i a Secretarului General. 

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin 
Doamna Tapardel pe organigrama propusa de domnul primar 

Directia Asistenta Tehnica ~i Juridica apare In subordinea 
Secretarului General. Proiectul de hotarare se refera la organigrama 
aparatului de specialitate al primarului deci consiliul nu prea are ce sa 
caute in organigrama aparatului primarului. . 

Doamna consilier general Tapardel Ana - Claudia 
Nu puteti sa excludeti Consiliul General ... 

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin 
Nu vreau sa II exclud dar sunt doua institutii separate. 

Doamna consilier general Tapardel Ana - Claudia 
Corect, dar In conditiile In care exista ni~te suprapuneri de 

subordonare trebuie sa fie eVidentiate ~i de aceea am cerut mai Intai 
o opinie juridica, legala. 

Domnul lordache Adrian - director executiv DJCL 
Buna ziua dornnule Prirnar General, doamnelor ~i domnilor 

consilieri generali in conformitate cu art. 116 din Legea 215/2001 
Secretarul General este coleg cu mine, este functie publica, nu mai 
este inalt functionar public a~a cum a fost pana in momentul in care a 
fost modificat~ Legea 215/2001 cand era numit de Guvern. in acest 
moment domnul Secretar General se/~~slatiei functionarului'y '\'/~' '\'~""\. 
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public l?1 In consecinta nu pOAate fi yorba de 0 subordonare in 
subordinea Consiliului General. In ceea ce privel?te Directia Asistenta 
Tehnica l?i Juridica tin sa mentionez doua lucruri, aceasta directie 
trebuie sa ramana In organigrama primariei. Avand In vedere 
prevederile Ordonantei 35/2002 pe care 0 l?titi foarte bine l?i Consiliul 
General l?i-a aprobat In baza acestei ordonante aparatul de lucru, in 
speta cei doi consilieri juridici, pe care legea Ii da voie sa Ii aiba in 
subordine. Tin sa mentionez ca este yorba de Hotararea C.G.M.B. nr., . 
58/2003 l?i este Tn vigoare. Atat permite legea sa aiba in subordine 
Consiliul General in ceea ce privel?te asistenta. 

Domnul pre§edinte de §edinta Murg Calin 
Domnul director, Consiliul General are vreo 300 de procese. 

Cam cum ar putea sa faca fata cu doi consilieri juridici? Este 0 

intrebare la care doresc un raspuns. Cum v-ati descurca 
dumneavoastra in aceasta situatie? . 

Domnullordache Adrian - director executiv DJCL 
Domnul prel?edinte, dati-mi voie sa va spun ca Directia Juridic 

se descurca cu 30.000 de dosare cu 50 de oameni. imi pare rau, 
incarcatura este l?i pe 0 persoana l?i pe cealalta. Noi vorbim pe text 
legal, avem Ordonanta 35/2002 care prevede acest lucru, avem 0 

hotarare de consiliu prin care s-au aprobat aceste doua posturi. 

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Eu al? mai completa aici, domnule prel?edinte, ca dorinta de a 

sprijini consiliul in ceea ce privel?te partea de avocati ajungand in 
situa\ii din acelea ciudate Tn care angajatul aparatului primarului 
apara consiliul contra primarului. Pentru acest motiv a fost facuta 
selec\ie de firme cu posibilitatea de a alege consiliul casa de 
avocatura care sa n reprezinte. Mai mult decat atat mi s-a cerut in 
cadrul organizarii pe care 0 are Secretarul General inca un birou ca 
sa poata sa faca fata tuturor problemelor legate de consiliu. 

Domnul consilier general Pop Romeo Teodor 
Eu al? fi de acord cu domnul director, ca sunt colegi, functionari 

publici amandoi dar vreau sa va spun urmatorul lucru. Comisia de 
Disciplina pentru domnul director al Direc'tiei Juridic, functionar public, 
este la Primaria Capitalei. Comisia de Disciplina pentru domnul 
secretar este la prefectura. Deg;~a:f?adlm;~r..elatii de subordonare aici 
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domnului, pentru ca daca dore~te cineva sa 11 dea afara 0 face 
prefectura ~i nu primarul. Atunci ce subordonare ii dam noi 
secretarului? 

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
DomnlJle consilier ce are ~tampila cu "" 

Domnul consilier general Pop Romeo Teodor 
Eu va spun ca aceasta functie trebuie sa fie acolo unde a spus 

domnul Giugula, egal cu primarul. 

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Formidabil, acum incepem sa luam criteriul cine pe cine da 

afara. 

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai 
in calitate de consilier general ma adresez Consiliului General, 

intru in polemica cu orice coleg de al meu daca am nevoie de suport 
juridic rna duc la facultate ~i imi iau un profesor. Observ doua 
tendinte, am vrut sa fiu calm ~i sa nu ma mai bag in polemici, de 
subordonare ~i de autocratie a unui aparat prin lege. Ori din ne~tiinta, 
ori cu rea intentie vi se aduce ca argument juridic legea functionarului 
public care este foarte clara ~i nu vi se aduce ca argument juridic 
legea in baza careia functionam, Legea 215/2001. Domnul Secretar 
General nici nu ~tie cum II cheama. Cititi ce scrie pe biletul din fata 
lui, Secretar General al Municipiului Bucure~ti, nu scrie Secretar 
General al Primariei. Daca ar fi vrut legea sa spuna ca n cheama 
Secretar General al Primariei citeam pe biletelul din fata damsului 
Secretar General al Primariei Municipiului Bucure~ti. Datorita cenzurii 
pe care a impus-o legea pentru a nu se crea abuzuri legislative s-a 
considerat ca este necesar sa existe institutia Secretarului General. 
A~a cum v-am spus nu prezentati trunchiat raportul juridic creat de 
aplicarea mai multor legi asupra unei singure institutii. A fost numit 
functionar public ca sa se evite abuzurile de indepartare din functie in 
situatia in care din anumite interese nu sunt de acord cu deciziile 
dansului. A fost creata institutia Secretarului General ~i Legea 
215/2001 pe care domnul Secretar General nu vrea sa 0 citeze 
spune foarte clar care Ii sunt atributiile: da aviz de legalitate pentru 
hotararile consiliului ~i pentru dispozitiil~_Erimarului. Un om care este 
subordonat consiliului sau 
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dispozitii pe care trebuie sa Ie valideze la legalitate. Eu vreau sa va 
spun ca ma intereseaza mai putin cui i se subordoneaza Secretarul 
General ca nu este frate cu mine ~i nici prieten. Este vorba de 
respectarea legii. Tntotdeauna v-am spus ca voi lua cuvantul nu pe 
oportunitate ci pe legalitate. Degeaba vine directorul din primarie ~i 
imi spune ca este coleg, este coleg de palier cu domnul secretar dar 
din punct de vedere la legalitatii secretarul cenzureaza materiale pe 
care directorul Directiei Juridice Ie prezinta spre avizare Primarului 
General. In situatia in care directorul Directiei Juridice este neglijent 
~i da un aviz ~i primarul semneaza 0 dispozitie ilegala secretarul are 
obligatia sa contrazica ~i sa indrepte aceasta gre~eala. Despre ce 
vorbim? Este foarte clar ca vi se prezinta ~i pe domnul primar nu iI 
suspectez de rea vointa ci de lipsa de informare din partea 
subalternilor ~i nu este prima data cand se intampla acest lucru. V-i 
s-a adus la cuno~tinta Legea 188 fara a va prezent ~i Legea 215 ~i 
cum 1'1 cheama. Tn Legea 215 exista capitol separat cu institutia 
secretarului unitatii administrativ teritoriale. EI figureaza Tn aceea~i 
cladire cu primarul din comuna Cocarlati, sau cu primarul din 
Bucure~ti pentru ca nu exista alta institutie, alta locatie ~i nu pentru 
ca ar fi subordonat primarului. Faptul ca Secretarul General al unitatii 
administrative se caciule~te Tn fata primarului este alta discutie, nu 
discutam acum .... V-am explicat pentru ca eu a~a am visat la 
facultate sa va dau ~i exemple pe intelesul tuturor ca sa puteti 
pricepe legea. Legea spune foarte clar este secretarul institutiei 
municipiului Bucure~ti. in ceea ce prive~te Directia Asistenta Tehni'ca 
~i Juridica daca ar fi subordonata Secretarului General, acesta ar da 
dispozitii sa intocmeasca ni~te hotarari de consiliu paratului care 
tocmai a cit it ca redacteaza hotararile ~i atunci nu ar mai putea sa Ie 
cenzureze ca s-ar ante-pronunta cu privire la legalitatea hotararilor 
noastre. De aceea v-am spus Consiliul General are Aparatul de 
Asistenta Juridica a C.G.M.B. care se subordoneaza din punct de 
vedere profesional consiliului iar administrativ Primarului General 
care este ordonator principal de credite, Ie face foia de notare ~i Ie da 
salariile ca Secretarul General nu este ordonator principal de credite 
~i nu poate sa semneze statui de plata. 

Domnul consilier general Nedelcu Costel 
Am sa continui ceea ce am inceput ~i va spun ca vorbesc in 

primul rand in calitate de cercetator de. 39 de ani pe probleme de 
mediu, Ie ~tiu fQarte bine ~i de ace~~~l!{ltia ca pot sa vorbesc 
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in fata dumneavoastra de aceste probleme. Prin urmare revin, avem 
un program de guvernare inclusiv in domeniul mediului, pe Bucure9ti 
avem un plan de ac'~iune locala integrat intre Agentia pentru Protectia 
Mediului 9i Primaria Municipiului Bucure9ti, reprezentata de Directia 
pentru Protectia Mediului 9i cred ca structurile celor doua institutii 
importante sa fie compatibile intre ele. Cum gestiunea degeurilor 
conform legii mediului este componenta a mediului mi se pare firesc 
ca gestiunea degeurilor sa apartina Directiei pentru Protectia 
Mediului. 

Domnul pre§edinte de §edinta Murg Calin 
La Serviciul managementul degeurilor, salubritate 9i toalete 

publice va referiti? 

Domnul consilier general Nedelcu Costel 
Nu avem nimic cu salubritatea, aceasta este 0 utilitate publica 

jar gestiunea degeurilor 9i atentie aici nu este yorba de degeuri 
menajere, este yorba de degeuri periculoase, chimicale, ambalaje, 
degeuri din spitale, policlinici, alte tipuri de degeuri. Numai in 2009 pe 
raza municipiului Bucure9ti au trecut 76 de incarcaturi de degeuri 
periculoase. Mi se pare corect ca ceea ce este al mediului sa revina 
mediului pentru ca acest lucru este deja prins in orice strategie de 
mediu din Uniunea Europeana, acolo ii este locul. Gestiunea 
degeurilor, este 9i ridicola, managementul degeurilor care face parte 
dintr-o strategie de mediu cu toalete. 

Domnul pre§edinte de §edinta Murg Calin 
Domnul Nedelcu, propuneti ca Serviciul managementul 

degeurilor care este la Directia Utilitati Publice din subordinea 
Directiei Generale de Infrastructura 9i Servicii Publice sa treaca la 
Directia Generala de Dezvoltare Urbana 9i anume Directia de Mediu 
ca Serviciu de management al degeurilor? 

Domnul consilier general Nedelcu Costel 
Legea asta spune 9i este bine ca sa avem domnule Primar 

General aceste structuri compatibile pentru ca in momentul in care 
ne apropiem cu descentralizarea de structurile dumneavoastra sa 
putem sa avem aceea9i unda de discutie. 

A doua problema, oare fondurile europene se pot accesa numai 
pentru educatie? Eu vad leg~tu[~an~r~~.ducatia civica, este trecut la 
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un alt serviciu, §i fondurile europene. Mai sunt §i alte proiecte de 
mediu care pot fi promovate prin proiecte europene §i atunci ma 
intreb de ce nu facem un compartiment prin care sa accesam fonduri 
pe toate problemele de mediu, inclusiv pe probleme de de§euri? 

Domnul pre$edinte de sedinta Murg Calin 
Explicatine exact ce doriti domnul consilier, care este 

amendamentul. Faceti referire la Serviciul educatie eco-civica §i 
fond uri europene care este la Directia de Mediu? 

Domnul consilier general Nedelcu Costel 
Da. 

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin 
$i pe acesta unde TI vedeti? 

Domnul consilier general Nedelcu Costel 
Tot la Directia de Mediu. , 

Domnul pre§edinte de §edinta Murg Calin 
Pai este acolo. 

Domnul consilier general Nedelcu Costel 
Da, dar atentie nu numai fonduri europene pentru educatie eco

civica ci pentru toate problemele de mediu. 

Domnul pre§edinte de §edinta Murg Calin 
Se nume§te Serviciul educatie eco-civica §i fonduri europene, 

probabil ca fondurile europene fac referire ... 

Domnul consilier general Nedelcu Costel 
Fonduri europene pentru mediu. Exista §I In structura 

ministerului 0 directie pentru fonduri de mediu, toate la un loc §i a§a 
Ie vad §i aici dar nu numai pentru educatie eco-civica ci pentru tot 
ceea ce inseamna mediu. 

A treia problema este cea a controlului pe mediu. Cine H face? 
Cine raspunde? Mi se pare corect ca Directia de Mediu sa fie cea 
care raspunde de absolut toate problemele inclusiv de controlul de 
mediu. 
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Domnul pre§edinte de sedinta Murg Calin 
Domnul Nedelcu unde vedeti acest control? 

Domnul consilier general Nedelcu Costel 
La Directia de Mediu. Acest control sa fie scos de la Directia de . . 

Inspectie !?i Control General, adica Serviciul control, ecologie !?i 
protectia mediului sa fie la Directia Mediului pentru ca domnul Primar 
General 0 sa ii intrebe pe probleme de mediu, care este intreaga 
problematica pe mediu !?i atunci raspunde cel care are directia in 
responsabilitate. 

Domnul pre§edinte de §edinta Murg Calin 
Daca am inteles bine doriti urmatoarele trei amendamente? 

Unu, Serviciul de management al de!?eurilor sa treaca de la Directia 
Utilitati Publice ..la Directia de Mediu. Doi, cu Serviciul educatie eco, 
civica !?i fond uri europene care este la Directia de Mediu ce urmeaza 
sa se Tntample? 

Domnul consilier general Nedelcu Costel 
Fonduri europene pentru mediu, nu numai pentru eco-civica !?i 

sa fie fonduri europene pentru mediu ca acolo Ie avem pe toate. 

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Domnul consilier general haideti sa Ie lamurim pe rand. 

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai 
Va rog putina atentie, capitolul X "secretarul unitatii 

administrativ - teritoriale", articolul 116 pe care domnule primar nu 
vi-I citesc subalternii "fiecare unitate administrativ-teritoriala !?i 
subdiviziunile administrativ-teritoriale ale Municipiului Bucure!?ti are 
un secretar salarizat din bugetul locaL" Deci fiecare unitate 
administrativ-teritoriala, este adevarat ca este functionar public pe 
Legea nr. 118/1999 tocmai ca sa-I protejeze. Ce face Secretarul 
General? Articolul 117 "secretarul unitatii, administrativ-teritoriale 
Tndepline!?te in conditiile legii urmatoarele atributii: avizeaza pentru 
legalitate dispozitiile primarului !?i ale pre!?edintelui consiliului 
judetean, consiliului local, participa la !?edintele consiliului local" !?i la 
punctul c) "asigura gestionarea procedurilor administrative privind 
relatia dintre consiliul local !?i primar"'J·:F~i\daca ar fi subordonat 
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consiliului local sau subordonat primarului cum ar rnai gestiona 
aceasta relatie? $i el este 0 institutie, este Institutia Secretarului 
General. Eu de aceea va spun, este vorba de a respecta legalitatea, 
nerespectand legalitatea, eu nu pot sa votez 0 ilega/itate. 

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Domnule consilier general Nede/cu, Legea nr. 101125.04.2006, 

actualizata prevede la articolul 3 "serviciul de salubrizare cuprinde 
urmatoarele activita\i: sortarea de~eurilor municipal"; toate, 
"organizarea prelucrarii, neutralizarii ~i valorificarii materialelor ~i 
energetice a de~eurilor; depozitarea controlata a de~eurilor; 
infiintarea depozitelor de de~euri ~i administrarea acestora". 

in legatura cu ce spunea domnul consilier general Giugula, 
merg la articolul 116 la care a facut apel ~i citesc frazele pe care 
dumnealui nu le-a citit dar pe care Ie citesc doar eu, este functionar II 

public ... ", vorbim despre faptul ca fiecare unitate administrativ
teritoriala a spus domnul Giugula ~i subdiviziune administrativ
teritoriale are un secretar salarizat din bugetul local. "Secretarul 
comunei ora~ului, municipiului este functionar public de conducere cu 
studii superioare juridice sau administrative". EI este asimilat ca 
director ~i raspunzandu-i ~i dumneavoastra ~i domnului consilier 
general ii spun ca acea comisie ... , deci poate sa 1Idea afara 
prefectul, comisia de disciplina este facuta tocmai pentru ca asupra 
Secretarului General sa nu se faca nici un fel de presiune, pentru ca 
altfel daca ar fi fost comisia de disciplina in mana primarului eram 
perfect de acord cu dumneavoastra. lar domnule consilier general 
vreau sa va mai spun un lucru, eu ii semnez concediul domnului 
Secretar General. Pofti'ti? Prin dispozitie semnata de primar domnule 
consilier. Doriti sa tinem consiliul cu copilarii? 

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin 
Doamna director Geta Dragoi aveti un punct de vedere? Nu. 

Multumesc. Daca nu mai sunt alte amendamente trecem la vot. 

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai 
Domnule primar, eu nu contest nimic din ceea ce ati spus, 

amandoi citim aceea~i lege, faptul ca Ii semnati concediul de odihna 
~i salariul domnului Secretar General este in conformitate cu 
mandatul pe care 11 aveti, ca~pr1f:iilar~H<reprezinta municipiul in relatiile 
cu celelalte institutii, secrJtarLiI/~~~~"q, ili~\itutie in sine, el trebuie sa 
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fie subordonat administrativ cuiva ~i atunci se subordoneaza 
bugetului local. Dupa cum ati spus nu exista bugetul primariei, este 
bugetul Consiliului General a~a ~i suna el in lege ~i el este prins in 
bugetul consiliului general care la Bucure~ti este 0 exceptie 
legislativa fata de cum este la consiliul judetean. Dumneavoastra 
sunteti ordonatorul principal de credit pe un buget care este al 
Consiliului General, nu al primariei, aici este 0 anomalie mai veche a 
legii. Dar tocmai de aceasta dumneavoastra ii semnati concediul ca 
el trebuie sa aiba 0 evidenta spre valabilitate ~i legalitate a sumelor 
incasate ~i a orelor prestate. Aceasta este singura chestie, nu ca se 
subordoneaza. Din punctul meu de vedere imi este indiferent, cum 
este, nu am... 

Domnul presedinte de §edinta Murg Calin 
S-au facut ~ase amendamente la organigrama, am sa formulez. 

Primul amendament, cel facut de domnul Giugula ~i anume ca 
Secretarul General sa fie trecut pe organigrama pe acela~i palier cu 
Primarul General ~i din aparatul Secretarului General sa dispara 
Directia Asistenta Tehnica ~i Juridica a C.G.M.B. sau pe acesta il 
formulez ca fiind al doilea? La al doilea. 

Primul amendament ca Secretarul General sa fie trecut in 
organigrama pe acela~i plan cu Primarul General. 

Cine este pentru? 13 voturi (Giugula D., Draghici A., 
Berbecaru A" Tapardel C., Sitaru J., Popa M., Rizoiu M" Boaja M., 
Pop R., Paduraru A., Mihailescu I., Nedelcu C., Scarlat H.), 
impotriva? 3 voturi (Purcarea S., Alexe F., Grigorescu R.), abtineri? 
35 voturi. 

Acest amendament nu a fost adoptat. 

AI doilea amendament facut de colegul nostru Doru Giugula ca 
pe organigrama, de~i aici este 0 ciudatenie, pe organigrama 
aparatului de specialitate a Primarului General, in dreptul Primarului 
General sa apara Consiliul General iar in subordinea Consiliului 
General sa apara Directia Asistenta Tehnica ~i Juridica a C.G.M.B. 
care sa fie scoasa din subordinea Secretarului General. 

Cine este pentru acest amendament? 11 voturi (Giugula D., 
Draghici A., Berbecaru A., Tapardel C., Sitaru J., Popa M., Rizoiu M., 
Boaja M., Paduraru A., Mihailescu I., Nedelcu C.), impotriva? 1 vot 
(Stan N.), abtineri? 37 voturi. 

Acest amendament nu a f9S~ 
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Urmatorul amendament este cel facut de colegul nostru 
domnul Nedelcu ~i anume ca serviciul managementul de~eurilor sa 
treaca de la Directia Utilitati Publice care este in subordinea Direc'tiei 
Generale de Infrastructura ~i Servicii Publice, la Directia de Mediu 
care este in subordinea Directiei Generale de Dezvoltare Urbana . . 
L-am formulat corect? Da. 

Cine este pentru ?11 voturi (Giugula D., Draghici A., Berbecaru 
A., Tapardel C., Sitaru J., Popa M., Rizoiu M., Boaja M., Paduraru A" 
Mihailescu I., Nedelcu C.), impotriva? 1 vot (Stan N.), abtineri? 36 
voturi. 

Acest amendament nu a fost adoptat. 

Urmatorul amendament in cadrul Directiei de Mediu, care are 
patru servicii, ma rog trei servicii ~i un UIP in subordine, Serviciul de 
Educatie Eco-Civica ~i Fonduri Europene sa se subdivida in doua 
servicii ~i anume Serviciul Educatie Eco-Civica ~i separat Serviciul 
Fonduri Europene pentru Mediu. L-am formulat corect, domnul 
Nedelcu? Da. 

Cine este pentru ?11 voturi (Giugula D., Draghici A., Berbecaru 
A., Tapardel C., Sitaru J., Popa M., Rizoiu M., Boaja M., Paduraru A., 
Mihailescu I., Nedelcu C.), impotriva? 0 voturi, abtineri? 34 voturi. 

Acest amendament nu a fost adoptat. 

Urmatorul amendament facut de colegul nostru Costel Nedelcu 
~i anume ca Serviciul de Control ~i Protectie a Mediului, care este 
prevazut in actuala organigrama in subordinea Directiei Generale de 
Inspectie ~i Control sa treaca la Directia de Mediu, in subordinea 
acesteia care la randul ei este in subordinea Directiei Generale de 
Dezvoltare Urbana. 

Cine este pentru acest amendament? 10 voturi (Giugula D., 
Draghici A., Tapardel C., Sitaru J., Popa M., Rizoiu M., Boaja M., 
Paduraru A., Mihailescu I., Nedelcu C.), impotriva? 1 vot (Stan N.), 
abtineri? 34 voturi. 

Acest amendament nu a fost adoptat. 

Urmeaza amendamentul meu ~i anume acela ca Serviciul de 
Implementare Politici Publice sa devin~p~r5tCtia Implementare Politici 
Publice in subordinea directa a " Rriin'ani.lUi 1:ieneral cu urmatoarele 
trei servicii: ~erviciul Elaborare!~i ~~~?fff~~r.litici Publice, Serviciul 
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Prognoza ~i Relatia cu Societatea Civila, Serviciul Relatii 
Inter-Institutionale ~i Dezvoltare Locala. 

Cine este pentru acest amendament? 38 voturi, impotriva? 0 
voturi, ab'tineri? 10 voturi (Giugula D., Draghici A., Tapardel C., 
Sitaru J., Popa M., Rizoiu M., Boaja M., Paduraru A" Mihailescu I., 
Nedelcu C.). 

Acest amendament a fost adoptat. 

Supun la vot proiectul de hotarare privind aprobarea 
Organigramei aparatului de specialitate al Primarului General al 
Municipiului Bucure§ti. 

Cine este pentru? 38 voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 11 
voturi (Giugula D., Draghici A" Berbecaru A" Tapardel C., Sitaru J., 
Popa 
Nedelcu C.). 

M., Rizoiu M., Boaja M., Paduraru 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

A., Mihailescu I., 

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de 
hotarare privind aprobarea Planului de ocupare a functiilor 
publice din cadrul Politiei Comunitare a Municipiului Bucure§ti, 
pentru anul 2010 

Daca sunt comentarii, amendamente? 

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai 
Cu privire la acest proiect a~ dori sa va propun un amendament 

deoarece intre timp legislatia s-a modificat iar proiectul de hotarare a 
fost facut inaintea il1terzicerii celor care au pensie sa ocupe doua 
fun ctii , am primit de la Directia Politie Comunitare, domnul Tincu este 
aici daca aveti sa ii adresati intrebari, 0 modificare in sensul ca 
aceasta lege a dus la vacantarea unor functii prin optiunea celor care 
cumuleaza pensie ~i salariu ~i Planul de ocupare a functiilor publice 
a fost Tnaintat de Agentia Natiol1ala a Functionarilor Publici, in acest 
sens, un audit intern este organizat la nivelul serviciului si consideram 
ca nu a fost initiat la nivelul unui birou. Se creeaza posibilitatea 
infiintarii unui birou de organizare ~i mobilizare pentru cei care au 
eliberat aceste functii, deci practic se suplimenteaza organigrama cu 
doua functii ~i depunem modificarile la secretariat ~i va rugam sa 
aprobati acest amendament. Va multumesc. 



Domnul pre§edinte de §edinta Murg Calin 
Ati depus amendamentul? Daca mai sunt alte amendamente? 

Nu mai sunt. 
Supun la vot amendamentul nostru facut de colegul nostru 

domnul Doru Giugula. 
Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, 

abtineri? 0 voturi. 
Acest amendament a fost adoptat. 

Supun la vot proiectul de hotarare Tn integralitatea lui a~a cum 
a fost amendat. 

Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, 
abtineri? 0 voturi. 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de 
hotarare privind aderarea Directiei Generale de ASistenta Sociala 
a Municipiului Bucure§ti la Reteaua Romana de Reducere a 
Riscurilor §i plata cotizatiei anuale de membru. 

Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, 
abtineri? 0 voturi. 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de 
hotarare privind aprobarea includerii in bugetul propriu al 
Municipiului Bucure§ti a sumelor pentru co-finantarea 
Proiectului de investitii "Reabilitarea zonelor urbane cu 
deficiente majore in sistemul de canalizare §i alimentare cu apa 
din Municipiul Bucure§ti - inclusiv modernizarea sistemului 
rutier aferent - sectoarele 1, 2, 3 pana la 6. 

Numai 1 ~i 6? Pai ati formulat gre~it. Unu !?i ~ase, trebuia facut 
1, 6, nu 1-6. Va rog pe viitor sa fiti mai atent. 

Repet proiect de hotarare privind aprobarea includerii in 
bugetul propriu al Municipiului Bucure§ti a sumelor pentru co
finantarea Proiectului de investitii "Reabilitarea zonelor urbane 
cu deficiente majore in sistemul de canalizare §i alimentare cu 
ap~ din Municipiul Bucure§ti. -:,incJt1s,i¥ modernizarea sistemului 
rutler aferent - sectoarele 1 §,'S. ,:: *, 
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Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, 
abtineri? 2 voturi (Raileanu M., Badulescu A.). 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de 
hotarare pentru modificarea Hotararii C.G.M.B. nr. 330/2009 
privind repartizarea locuintelor achizitionate din fonduri proprii 
a.le Municipiului Bucure~ti. 

Este cu doua treimi. 
Cine este pentru? 37 de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 5 

voturi (Oraghici A" Tapardel C., Sitaru J., Anton M., Paduraru A.). 
Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de 
hotarare privind trecerea din domeniul public in domeniul privat 
al Municipiului Bucure~ti a caminelor pentru tineret - blocul 1 ~i 
blocul 2, situate in Bucure~ti, Str. Hrisovului nr. 2-4, sector 1, 
aflate in administrarea Regiei Autonome de Transport Bucure~ti, 
in vederea vanzarii catre titularii contractelor de inchiriere. 

Oumneavoastra care ati dorit sa luati cuvantul ca sunteti toti din " , , 
strada Hrisovului, la acest punct doreati sa vorbiti? Oa. Am sa va 
rog ... EI a vrut sa vorbeasca despre aceasta. Oeci doriti sa sustineti 
acest punct de vedere, stimate domn? Bun. 

Este cu doua treimi. 
Cine este pentru? 38 de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 0 

voturi. 
Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

Urmatorul proiect pe ordinea de zi proiect de hotarare privind 
aprobarea transmiterii unui imobil - camin nefamili~ti, situat in 
Bd. Theodor Pallady nr. 64, sector 3, ,Bucure~ti din administrarea 
Regiei Autonome de Transport Bucure~ti in administrarea 
Consiliului General al Municipiului Bucure~ti. 

Oaca sunt amendamente la acest punct? 

Oomnul consilier general Prioteasa Ooru 
Va propun urmatorul amendament: la punctul 1 se aproba 

transmiterea din administrarea Regiei Autonome de Transport 
Bucure!:jti in administrarea Constli-pi,tJ!""',General al Municipiului 
Bucure!:jti in vederea reabilitarii prin Oir-eQtia'Generala de Oezvoltare, 
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Investitii §i Planificare Urbana a imobilului camin de nefamili§ti situat 
Tn Bd. Theodor Pallady nr. 64, sector 3, Bucure§ti proprietate publica 
a Municipiului Bucure§ti identificat conform anexei care face parte 
integranta din prezenta hotarare, se modifica cu: se aproba 
transmiterea din administrarea Regiei Autonome de Transport 
Bucure§ti in administrarea Directiei de Asistenta Sociala a Consiliului 
General al Municipiului Bucure§ti Tn vederea reabilitarii camin de 
nefamili§ti situ at Tn Bd. Theodor Pallady nr. 64, sector 3, Bucure§ti 
proprietate publica a Municipiului Bucure§ti identificat conform anexei 
care face parte integranta din prezenta hotarare. 

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin 
Amendamentul practic, modifica Directia Generala de 

Dezvoltare, Investitii §i Planificare Urbana cu Directiei de Asistenta 
Sociala. 

Domnul consilier general Prioteasa Doru 
.......sa treaca direct in administrarea lor. 

La 2 apare modificarea " predarea - primirea" ... 

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin 
Identic, inlocuiti Directia Generala de Dezvoltare, I nvestitii §i 

Planificare Urbana cu Directia Generala de Asistenta Sociala da? , . 
Domnul consilier general Prioteasa Doru 
Da, cu Directia Generala de Asistenta Sociala. $i la 3 la fel. in 

locul Directiei din cadrul aparatului de specialitate se trece Directia 
Generala de Asistenta Sociala §i Regia Autonoma ... 

Domnul presedinte de §edinta Murg Calin 
Stati putin, directia din cadrul aparatului de specialitate va duce 

la indeplinirea ......... , Directia Juridica, directia nu §tiu care vor face 
tot ce Ie sta in putinta ca sa mearga DGAS. Eu cred ca art. 3 poate 
ramane neschimbat. 

Domnul consilier general Prioteasa Doru 

Poate ramane §i a§a, aveti dreptate. 
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Domnul pre§edinte de §edinta Murg Calin 
Sunt doua amendamente, de fapt este un singur amendament. 

domnul consilier, este un singur amendament general da? 
Mai sunt ~i alte amendamente? Nu mai sunt. 

Domnul consilier general Prioteasa Doru 
Ar fi bine sa ii dam ~i destinatia, sa Ii spunem camin de batrani. 

Dornnul pre§edinte de §edinta Murg Calin 
Pai nu, dar formulati. 

Domnul consilier general Prioteasa Doru 
Trebuie sa formulam un alt articol, deci destinatia caminului 

este folosirea lui in vederea crearii unui camin de batran'i. In vederea 
reabilitarii este trecut in art. 1. Sau Tn art. 1, dupa reabilitari ca scrie in 
vederea reabilitarii ~i crearii unui camin de batrani. 

Domnul pre§edinte de §edinta Murg Calin 
Problema este in felul urmator: ca daca 11 trecem Tn 

administrarea Consiliului General trebuie sa prevedem in corpul 
hotararii destinatia lui. 

Domnul consilier general Prioteasa Doru 
Da sus in art. 1 dupa reabilitarii trecem ~i crearea unui camin 

de batrani. Acolo scrie in vederea reabilitarii ~i crearii unui camin .... , 
a~a este formulat. 

Domnul pre§edinte de §edinta Murg Calin 
Tn vederea reabilitarii ati spus? 

Domnul consilier general Prioteasa Doru 
Da ~i crearii unui camin de batrani. 

Domnul pre§edinte de §edinta Murg Calin 
Reformulez. Amendamentul 1: se aproba transmiterea din 

administrarea Regiei Autonome de Transport Bucure~ti in 
administrarea Consiliului General al Municipiului Bucure~ti in vederea 
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Domnul consilier general Prioteasa Doru 
Nu, Tn administrarea Directiei de ASistenta Sociala a Consiliului 

Bucure~ti Tn vederea reabilitarii ~i crearii unui camin de batrani a 
caminului de nefamili~ti situat Tn Bd. Theodor Pallady nr. 64, sector 3, 
Bucure~ti proprietate publica a Municipiului Bucure~ti. 

Domnul pre§edinte de sedinta Murg Calin 
Atunci reformulam: se aproba transmiterea din administrarea 

Regiei Autonome de Transport Bucure~ti Tn administrarea Directiei 
Generale de Asistenta Sociala a Municipiului Bucure~ti Tn vederea 
reabilitarii ~i realizarii unui camin de batrani a caminului de nefamili~ti 
situat Tn Bd. Theodor Pallady nr. 64, sector 3, Bucure~ti proprietate 
publica a Municipiului Bucure~ti identificat conform anexei care face 
parte integranta din prezenta hotarare. 

$i acela~i amendament contine ~i continuarea articolul 2 se 
modifica, predarea - primirea imobilului prevazut la art. 1 se face pe 
baza de proces verbal Tncheiat intre Regia Autonoma de Transport 
Bucure~ti ~i Directia Generala de Asistenta Sociala a Municipiului 
Bucure~ti. 

Art. 3 ramane nemodificat. 
Va supun la vot amendamentul ........... , deci acesta a fost 

amendamentul numarul 1 ~i la aceea~i hotarare va propun Tnca un 
amendament, introducerea art. 4, fondurile necesare pentru 
realizarea acestui proiect vor fi suportate din bugetul propriu al 
Municipiului Bucure~ti ~i/sau din fonduri nerambursabile. 

Reformulam: fondurile necesare pentru realizarea acestui 
proiect vor fi suportate din bugetul propriu al Municipiului Bucure~ti 
~i/sau din fonduri nerambursabile. Acesta este al doilea 
amendament. 

Supun amendamentele la vot, pe rand. 
Primul este cel facut de colegul nostru Doru Prioteasa, pe care 

I-am citit mai devreme ~i care modifica art. 1 ~i art. 2. 
Cine este pentru? 37 de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 9 

voturi (Draghici A., Berbecaru A., Sitaru J., Tapardel C., Rizoiu M., 
Paduraru A., Nedelcu C., Boaja M., Mihailescu I.). 

Acest amendament a fost adoptat. 

AI doilea amendament, introducerea art. 4 vis-a-vis de fondurile 
din care sa se faca aceasta investitie. 
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Cine este pentru? 37 de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 2 
voturi (Sitaru J., Tapardel C.). 

Acest amendament a fost adoptat. 

Va supun la vot proiectul de hotarare In integralitatea lui, 
proiectcare s-a modificat pentru ca s-a modificat art. 1 §i art. 2, am 
sa ii dau citire: proiect de hotarare privind aprobarea transmiterii 
unui imobil - camin nefamili~ti, situat in Bd. Theodor Pallady nr. 
64, sector 3, Bucure~ti din administrarea Regiei Autonome de 
Transport BlJcure~ti in administrarea Direc1iei Generale de 
Asisten1a Sociala a Municipiului Bucure~ti. 

Cine este pentru? 36 de voturi, nu, nu ne jucam, tineti mana 
ridicata. Cine este pentru? 38 de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 
9 voturi (Draghici A" Berbecaru A" Sitaru J., Tapardel C., Rizoiu M., 
Paduraru A., Nedelcu C., Boaja M., Mihailescu I.). 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de 
hotarare privind incheierea contractelor de prestari servicii cu 
medicii veterinari in Municipiul Bucure~ti. 

Este aici doamna director de la Administratia pentru 
Supravegl1erea Animalelor, daca mai sunt ... 

Domnul consilier general Rizoiu Mircea 
Sustinem proiectul dar pentru ca sa fie §i bine pentru toata 

lumea v-a§ ruga sa introduceti un amendament care sa plafoneze, 
adica sub acest plafon putem face licitatie, peste plafol1ul de 100 de 
lei femele §i 80 de lei masculi nu se poate trece, deci ca sa nu cumva 
sa se mangleasca nu de altceva. 

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Domnul consilier general, in legatura cu plafonul ramane sa se 

exprime In momentul cand vedem ce bani avem §i in acela§i timp cati 
caini pot fi sterilizati de banii ace§tia §i a§a cum am discutat cu 
dumneavoastra, cu toti impreuna de fapt, toate lucrurile acestea Ie 
vom face sub egida Universitatii de Medicina Veterinara §i a 
Colegiului Medicilor Veterinari. Ma refer la acreditare, la asta pentru 
ca altfel cabinetele sigur vor pretinde 0 suma de .... Nu aveti nlclo 
grija aici ca aici nu mai este ....... . 
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Domnul consilier general Rizoiu Mircea 
Pentru ca in proiect spune licitatie, noi facem un plafon. Acesta 

I-am discutat ~i cu ONG-urile, nu aveti grija. 

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Acesta il bagam in caietul de sarcina in functie de sursa 

financiara. 
Domnul consilier general Rizoiu Mircea 
$titi de ce? Ca ne-am cam fript cu ciorba ~i suflam ~i in iaurt. 

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
De acord cu dumneavoastra, dar sa fiti de acord cu mine ca la 

un moment dat daca spui doi lei nu face nimeni. 

Domnul consilier general Rizoiu Mircea 
Licitatie sub un plafon ar fi suficient de bine credo 

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Caietul de sarcini, acela va fi caietul de sarcini. 

Domnul consilier general Rizoiu Mircea 
Am inteles, sa fie ~i un lup mancat de oaie. 

Domnul pre§edinte de §edinta Murg Calin 
Amendamentul dumneavoastra domnul Rizoiu, I-ati retras? Da. 

Supun la vot proiectul de hotarare privind incheierea 
contractelor de prestari servicii cu medicii veterinari in 
Municipiul Bucure!}ti. 

Este cu doua treimi. 
Cine este pentru? 48 de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 0 

voturi. 
Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de 
hotarare privind imbunatatirea proceselor !}i simplificarea 
procedurilor de lucru ale registrului de riscuri la nivelul 
Municipiului Bucure!}ti 

Comentarii? Nu sunt. 
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Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 2 voturi 
(Untaru V., Mihailovici V.), abtineri? 0 voturi. 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de 
hotarare privind eficientizarea comunicarii in cadrul Comitetului 
Municipiului Bucure~ti pentru Situatii de Urgenta cu scopul 
reducerii riscurilor generate de calamitatile naturale ~i antropice. 

Comentarii? Nu sunt. 
Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, 

abtineri? 0 voturi. 
Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de 
hotarare privind participarea Municipiului Bucure~ti, in calitate 
de partener, la proiectul cu 'finantare nerambursabila I SPEED -
Politici sociale informationale pentru 0 dezvoltare economica 
europeana sustenabila - in cadrul Programului Operational 
Interreg IV C. 

Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, 
abtineri? 0 voturi. 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

Salutam prezenta domnului subprefect Manoiu la prezidiu. 

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de 
hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici 
aferenti studiilor de fezabilitate pentru obiectivul de investitii 
"Instalatie de incalzire ~i gaze la cimitirele Damaroaia, Colentina, 
Sf. Vineri, Metalurgiei, Izvorul Nou, Straulesti II". 

Comentarii? Nu sunt. 
Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, 

abtineri? 0 voturi. 
Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de 
hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici 
aferenti studiului de fezabilitate pentru obiectivul de investitii 
"inchidere curte interioara columbar - crematoriul Vitan 
Birze~ti". 
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Comentarii? Nu sunt. 
Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, 

abtineri? 0 voturi. 
Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de 
hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici 
aferen1i studiului de fezabilitate pentru obiectivul de investi1ii 
"Rampe de acces pentru persoane cu dizabilita1i in incintele din 
cimitirele !?i crematoriile umane" 

Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, 
abtineri? 0 voturi. 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de 
hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici 
aferen1i studiului de fezabilitate pentru obiectivul de investi1ii 
"Spitalul clinic de obstetrica !?i ginecologie Filantropia". 

Comentarii? Nu sunt. 
o secunda, va pot raspunde l?i eu l?i doamna Oraghici, am fost 

ieri la comisia de sanatate, da am fost, am participat, a fost l?i domnul 
director de la spitalul Filantropia. 

Ooamna doctor va rog pe dumneavoastra sa raspundeti, este 
yorba de un nou pavilion, de 0 mansardare a unui pavilion in care se 
face 0 sec,ie de neonatologie sau patologie fetala l?i este un proiect 
de 550 mii de euro. 

Ooamna consilier general Oraghici Aurelia Gratiela 
Ooua precizari scurte vreau sa fac. La Filantropia se dorel?te 

crearea unui centru de medicina fetala care in premiera pentru 
Romania reprezinta crearea conditiilor pentru anumite investigatii de 
ultra specialitate care vizeaza medicina materno fetala in principal 
anomaliile cromozomiale genetice in stadiul gestational, toata lumea 
are acces, aceste costuri vor fi decontate de Casa de Asigurari, lucru 
extrem de important pentru ca aceste investigatii daca vorbim de 
bi-test, ecografie 40 pentru morfologie fetala, ele sunt foarte scumpe, 
cu alte cuvinte nu mai trebuie sa mergeti la Viena pentru investigatii 
Tn ceea ce privel?te medicina fetala. 

in al doilea rand vreau sa va spun generic Tn legatura cu 
investitiile pe care noi Tn comisia de s?na,tate Ie-am avizat favorabil, 
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am pornit de la un princlplu elernentar ~i aici eu vreau sa fac 
precizarea pentru cetatenii Bucure~tiului. Am spus a~a: este vorba de 
bani multi. investitiile pentru spitale Inseamna 20% din bugetul 
pnmariei Tn acest an, motiv pentru care mai departe de asta ace~ti 
bani trebuie sa se regaseasca In cre~terea calitatii serviciilor 
medicale ~i pentru asta mai departe noi avem posibilitatea Tn comisia 
de sanatate sa monitorizam permanent prin indicatori de performanta 
ai managementului acestor spitale ~i avem indicatori care pot 
cuantifica calitatea serviciilor medicale pe durata medie de 
spitalizare, indicele de ... , numarul de externari, astfel Incat trimestrial 
noi sa putem primi socoteala din partea managerilor pentru felul Tn 
care se regasesc serviciile, calitatea serviciilor In banii pe care noi Ii 
investim. Multumesc. 

Domnul pre§edinte de §edinta Murg Calin 
Supun la vot proiectul de hotarare. 
Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, 

abtineri? 0 voturi. 
Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de 
hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici 
aferenti studiului de fezabilitate pentru obiectivul de investitii 
"Extindere - modernizare ~i echipare Spitalul clinic de chirurgie 
oro-maxilo-faciala Prof. Dr. Dan Theodorescu". 

Daca doriti va pot explica despre ce este vorba. Se face 0 

extindere, practic este un spital nou, se fac fluxurile de chirurgie ... 
Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, 

abtineri? 0 voturi. 
Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de 
hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici 
aferenti studiului de fezabilitate pentru obiectivul de investitii 
"Extindere ~i reabilitare Parc Herastrau" - nu se va depa~i limita 
parcului. 

Cine este pentru? 38 de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, abtineri? 7 
voturi (Tapardel C., Anton M., Sitaru J., Mihailescu I., Rizoiu M., 
Draghici A., Paduraru A.). 

Acest proie,ct de hotarare a fost adoptat. 
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Treeem la urmatorul punet pe ordinea de zi, proiect de 
hotarare privind aprobarea studiului de fezabilitate pentru 
executia lucrarilor de consolidare la imobilul situat in B-dul 
Schitu Magureanu nr. 3, sector 5. 

Comentarii? Nu sunt. 
Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, 

abtineri? 0 voturi. 
Aeest proieet de hotarare a fost adoptat. 

Treeem la urmatorul punet pe ordinea de zi, proiect de 
hotarare privind declan~area procedurilor de expropriere pentru 
imobilele proprietate privata situate pe amplasamentul lucrarii 
de utilitate publica "Supralargire ~oseaua Pipera". 

Cine este pentru? 37 de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 6 
voturi (Tapardel C., Anton M., Sitaru J., Mihaileseu I., Rizoiu M., 
Paduraru A.) .. 

Aeest proieet de hotarare a fost adoptat. 

Treeem la urmatorul punet pe ordinea de zi, proiect de 
hotarare privind declan~area procedurilor de expropriere pentru 
imobilele proprietate privata situate pe amplasamentul lucrarii 
de utilitate publica "Penetratie Bulevardul Timi~oara". 

Cine este pentru? 39 de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 2 
voturi (Mihaileseu I., Nedeleu C.). 

Aeest proieet de hotarare a fost adoptat. 

Urmatorul punet a fost seos de pe ordinea de zi pentru ea 
praetie a fost inloeuit eu primul punet de pe ordinea de zi 
suplimentara. 

Treeem la urmatorul punet pe ordinea de zi, proiect de 
hotarare pentru modificarea ~i completarea HCGMB nr. 366/2009 
privind asocierea Municipiului Bucure~ti cu Consiliul Judetean 
IIfov, Ora~ul Voluntari ~i Sectorul 2 al Municipiului Bucure§ti, in 
vederea finalizarii obiectivului de investitii "Pasaj denivelat 
superior Pipera Tunari". 

Aiei aparea 0 suma fara TVA, exista un amendament ~i nu 
ie~ea .... 
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Am sa dau citire acestui amendament la proiectul de hotarare, 
art. 1.3 va avea urmatorul continut: "contributia Municipiului Bucure§ti 
este de 100% din valoarea cheltuielilor neeligibile din valoarea totala 
a proiectului conform Actului Aditional nr. 4 la Contractu I nr. RO 
2004/016-772.04.01.01.10 §i anume: 3.112.332,85 euro plus TVA, 
suma ce va fi alocata din veniturile proprii ale Municipiului Bucure§ti." 

Acesta este amendamentul pe care 11 fac eu, II depun acum la 
OATJ II supun la vot. 

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, 
abtineri? 9 voturi (Giugu/a D., Draghici A., Tapardel C., Sitaru J., 
Rizoiu M., Paduraru A., Mihailescu I., Anton M., Berbecaru A.). 

Acest amendament a fost adoptat. 

Supun la vot proiectul in integralitatea lui, proiect de hotarare 
pentru modificarea §i completarea HCGMB nr. 366/2009 privind 
asocierea Municipiului Bucure§ti cu Consiliul Judetean IIfov, 
Ora§ul Voluntari §i Sectorul 2 al Municipiului Bucure§ti, in 
vederea finalizarii obiectivului de investitii "Pasaj denivelat 
superior Pipera Tunari". 

Cine este pentru? 34 de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 9 
voturi (Giugula D., Draghici A., Tapardel C., Sitaru J., Rizoiu M., 
Paduraru A., Mihailescu I., Anton M., Berbecaru A.). 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de 
hotarare privind inaintarea catre Guvernul Romaniei a cererii de 
emitere a unei hotarari privind transmiterea imobilului (cazarma 
1868) situat in Str. Sectorului nr.6, sector 3, din domeniul public 
al statului §i administrarea Ministerului Apararii Nationale in 
domeniul public al Municipiului Bucure§ti §i in administrarea 
Consiliului Local al sectorului 3, in vederea dezvoltarii 
Complexului Sportiv "Voinicelul". 

Cine este pentru? 39 de voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 10 
voturi (Giugula D., Draghici A., Tapardel C., Sitaru J., Rizoiu M., 
Paduraru A., Mihailescu I., Anton M., Berbecaru A., Nedelcu C.). 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de 
hotarare privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Str. Jiului 
nr. 111 - 113, sector 1 

\ 
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Cine este pentru? 1 vot, impotriva? 0 voturi. abtineri? majoritate 
de voturL 

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat. 

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de 
hotarare privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - $os. 
Vitan 8arze§ti nr. 18, sector 4. 

Cine este pentru? 30 voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 9 
voturi (Giugula D., Draghici A., Tapardel C., Sitaru J., Rizoiu M., 
Paduraru A., Mihailescu I., Anton M., Berbecaru A.). 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de 
hotarare privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Drumul 
Dealul Leului, nr. 20 - 22, sector4. 

Cine este pentru? 0 voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 
majoritate de voturi. 

Acest project de hotarare nu a fost adoptat. 

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zj, proiect de 
hotarare privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - $os. 
8ucure§ti - Ploie§ti, nr. 166, sector 1. 

Cine este pentru? 0 voturi, impotriva? 1 vot (Scarlat H.), 
abtineri? majoritate de voturi. 

Acest project de hotarare nu a fost adoptat. 

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de 
hotarare privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal- $os. 
Pantelimon nr. 266, sector 2. 

Cine este pentru? 1 vot (Badulescu A.), impotrjva? 0 voturi, 
abtineri? majoritate de voturi. 

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat. 

Trecem la urmatorul punct pe ordinea de zi, proiect de 
hotarare privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal- Str. 8adea 
Cartan nr. 69, sector 2. 

Cine este pentru? 0 voturi, impotriva? 0 voturi, abtinerj? 
majoritate de voturj. 

Acest project de hotan3re nu a fost adoptat. 
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Intram acum pe ordinea suplimentara. 
Primul proiect de hotarare pe ordinea suplimentara este cel 

propus de Primarul General ca lnlocuitor al punctului 29, Ii dau citire 
proiect de hotarare privind modificarea Hotararii C.G.M.B. nr. 
202/02.06.2009 privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici 
aferenti studiului de fezabilitate pentru obiectivul de investitii 
Pasaj subteran Piata Presei Ubere. 

Comentarii? 

Domnul consilier general Pop Romeo Teodor 
Domnule Primar General, am impresia ca prin aprobarea 

acestui proiect de hotarare, cu care eu sunt absolut de acord vom 
muta putin coada de la Piata Presei Libere la Arcul de Triumf. V-a~ 
ruga sa luati in considerare ~i pasajul de la Arcul de Triumf, 
inseamna 0 viabilizare a zonei ~i inclusiv posibilitatea de vizitare a 
Arcului de Triumf cu ocazia repararii. Poate ca urmatorul proiect de 
hotarare sa-I bagam ~i acolo sa terminam pana la Piata Victoriei tot 
planul. Mul1umesc. 

Domnul pre§edinte de §edinta Murg Calin 
Suntem la primul punct pe ordinea suplimentara ~i am sa Ii dau 

citire, practic domnul Primar General a dorit sa Inlocuiasca punctul 29 
de pe ordinea de zi cu un alt punct ~i nu se poate, a~a ca I-am scos 
pe acela ~i am pus pe ordinea suplimentara acest punct caruia ii dau 
citire proiect de hotarare privind modificarea Hotararii C.G.M.B. 
nr. 202/02.06.2009 privind aprobarea indicatorilor tehnico
economici aferenti studiului de fezabilitate pentru obiectivul de 
investitii Pasaj subteran Piata Presei Ubere. 

Este pasajul pe care I-am aprobat ~i care dorim sa se faca. 
Cine este pentru? 37 voturi, Impotriva? 0 voturi, abtineri? 9 

voturi (Giugula D., Nedelcu C., Tapardel C., Sitaru J., Rizoiu M., 
Paduraru A., Mihailescu I., Anton M., Berbecaru A.) .. 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

Trecem la urmatorul punct, proiect de hotarare pentru 
modificarea art. 2 din Hotararea C.G.M.B. nr.381/2009 privind 
aprobarea indicatorilor tehnico - economici aferenti studiului 
de fezabilitate pentru obiectivul de investitii" Spitalul Clinic 
Colentina Pavilion cu Cg~trLfPilot "Stroke Unit" ~i Sectii 
Chirurgicale S+D+P+7e " .. " 
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Practic se introduce posibilitatea de a se bugeta din fonduri ... 

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Pe scurt este vorba de urmatorul lucru dumneavoastra ati 

aprobat indicatorii, noi dorim sa mai adaugam acolo §i/sau parteneriat 
public privat. Ma rog, exprimat cum trebuie, concesiune temporara 
pentru ca avem senzatia ca anul acesta nu 0 sa avem bani pentru tot. 

Nu domnule, nu se modifica decat sursa de finantare §i nu se 
modifica, ramane din buget local §ilsau parteneriat public privat, 
aceasta este la amandoua proiectele. 

Domnul pre$edinte de $edinta Murg Calin 
Problema este ca ati alocat sume foarte importante pentru 

constructia de spitale, 0 parte din aceste investitii §i in felul acesta s-a 
facut cumva 0 nedreptate, unele au primit foarte mult pentru ca sunt 
in reconstructie §i altele nu prea pot primi §i ca sa putem sa 
echilibram aceasta poveste, pe toate spitalele pe care Ie-am luat prin 
introducerea acestui articol dam §ansa unei finantari. 

Supun la vot proiectul de hotarare. 
Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? a voturi, 

abtineri? 1vot (Mihailescu \.). 
Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

Trecem la urmatorul punct, proiect de hotarare pentru 
modificarea art.2 din Hotararea C.G.M.B. nr. 385/2009 privind 
aprobarea indicatorilor tehnico - economici aferenti studiului 
de fezabilitate pentru obiectivul de investitii "Extindere Spital 
Clinic de Copii Dr. Victor Gomoiu". 

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? a voturi, 
abtineri? avoturi. 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

Trecem la urmatorul punct, proiect de hotarare privind 
mandatarea Consiliului Local al sectorului 1 de a cumpara 
pentru 'ii in numele Municipiului Bucure'iti imobile de pe pia1a 
libera cu destinatia de locuinte sociale in vederea repartizarii 
acestora 'ii de a infiinta 0 societate comerciala pe actiuni in 
vederea administrarii acestora. 

Comentarii? 
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Domnul consilier general Popa Grigore loan 
Sunt doua amendamente legate de forma acceptata de colegi. 

La articolul 1 punctul 1 referitor la ... , am sa citesc articolul:" In scopul 
satisfacerii cererilor de atribuire de locuinte sociale, Incepand cu data 
intrarii in vigoare a prezentei hotarari se Imputernice~te consiliul 
local al sectorului 1 sa curnpere pentru ~i in numele municipiului 
Bucure~ti, imobile de pe piata libera situate exclusiv pe raza 
administrativ - teritoriala a municipiului Bucure~ti ~i de a Ie repartiza. 
Adrninistrarea se va face in mod direct sau prin intermediul unei 
societati comerciale pe actiuni." Acesta ar fi primul amendament. 

AI doilea amendament la articolul 2, alineatul 3 "societatea 
comerciala va avea ca principal obiect de activitate, administrarea 
bunurilor imobile achizitionate de catre consiliul local al sectorului 1, 
imobile definite la articolul 1 punct 1." 

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin 
Mai sunt ~i alte amendamente la acest proiect de hotarare? Am 

sa dau citire amendamentului. 
Primul amendament la proiectul de hotarare depus articolul 1 

alineat 1 se modifica dupa curn urmeaza: "in scopul satisfacerii 
cererilor de atribuire de locuinte sociale, incepand cu data intrarii in 
vigoare a prezentei hotarari se imputernice~te consiliul local al 
sectorului 1 sa cumpere pentru ~i in numele municipiului Bucure~ti, 
imobile de pe piata libera situate exclusiv pe raza administrativ 
teritoriala a municipiului Bucure~ti ~i sa Ie repartizeze. Administrarea 
se va face in mod direct sau prin intermediul unei societati comerciale 
pe actiuni." 

Acesta este primul amendament pe care II supun la vot. 
Cine este pentru? 12 voturi. 
Suntem in procedura de vot dar am senzatia ca nu s-a inteles. 

Poate ca nu am citit destul de clar sau nu I-am formulat destul de 
clar. Am impresia ca nu s-a Inteles ~i am sa va cer perrnisiunea sa 
suspendam ~edinta 3 minute pentru clarificari. Solicit 2 minute pauza 
pentru clarificarea acestui punct. Va rog sa nu parasit; sala de 
~edinta. Eu cred ca trebuie sa faceti 0 analiza mai buna a textului. 
Domnul Meran Ii rog pe colegii liberali sa faca 0 analiza mal buna a 
textului pentru ca practic s-a facut 0 exprimare mai clara. 

Domnul Secretar General va rog sa faceti prezenta. 
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Domnul Secretar General Tudor Toma 
Alexe Florin Alexandru - prezent 
Anton Mihaela - prezent 
Bacaintan Irimie Gabriel - prezent 
Badulescu Aurelian - prezent 
Berbecaru Alin Dumitru - prezent 
Boaja Minica - prezent 
Budulan Pompiliu - prezent 
Capota Bogdan - prezent 
Chiri~ Mariana - prezent 
Cosma Roxana Maria - prezent 
Cruceanu Elena - prezent 
Dinca Dumitru - absent 
Draghici Aurelia Gratiela - prezent 
Florescu Drago~ - absent 
Gaf-Deac loan - prezent 
Giugula Doru Mihai - prezent 
Gorodea Tiberiu Silviu loan - prezent 
Grigorescu Robert -prezent 
lovici Victor Teodor - prezent 
Iva~cu Tiberiu - prezent 
Meran $tefan Dan - prezent 
Mihailovici Virginia - absent 
Mihailescu Ion Bogdan - prezent 
Murg Calin - prezent 
Neagu Mihai - prezent 
Nedelcu Costel - prezent 
Neme~ Carmen lonela - absent 
Nitu Robert Daniel- prezent 
Nicorescu Virgil - absent 
Paduraru Alexandru - prezent 
Parvu Cosmin Gabriel - absent 
Pop Romeo Teodor - absent 
Pop a Grigore loan - prezent 
Popa Maria - absent 
Popescu Costin Adrian - absent 
Potera~u Cornel-Constantin - prezent 
Prioteasa Doru - prezent 
Purcarea Sorin - prezent 
Raicu Mircea Cristian - prezent 
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Radoi Silviu George - prezent 
Rizoiu Mircea - prezent 
Ro~eti George Adrian - prezent 
Scarlat Horia - prezent 
Sitaru Janina Mirela - prezent 
Stan Ion - absent 
Stan Nicu~or - prezent 
Tanase Ion Gabriel -prezent 
Toma Veronica - prezent 
Tapardel Ana Claudia - prezent 
Tica Horatiu- Florin - absent 

I • 

Untaru Virgil - prezent 
Vladan Florin Laurentiu - prezent 
Voicu Mihai - prezent 
Raileanu Marius - prezent 
Deaconescu lonel Cristian - prezent 

In sala sunt prezenti 44 de consilieri generali. 

Domnul presedinte de §edinta Murg Calin 
A~ vrea sa va intreb daca intre timp v-ati clarificat cu 

forrnularea amendamentului pentru ca de acolo a pornit ... , domnul 
Popa mai puteti sa TI mai spuneti Inca 0 data ca sa II Tnteleg exact 
pentru ca am impresia ca I-am citit gre~it prima oara. $i de aceea 
v-am indus cumva Tn eroare. 

Domnul consilier general Popa Grigore loan 
Primul amendament dupa cuvantul "repartizat" se pune punct. 

Administrarea acestor imobile se va face Tn mod direct sau prin 
intermediul unei societati comerciale pe actiuni. Acesta este primul 
amendament. 

AI doilea amendament era urmatorul, la articolul 2 alineatul 3 se 
completeaza cu "cele definite la articolul 1 alineatul 1", "imobilele 
definite la articolul 1, alineatul 1." 

Domnul pre§edinte de §edinta Murg Calin 
Supun la vot primul amendament facut de domnul consilier 

general Popa? 
Cine este pentru? majoritate de voturi, Tmpotriva? 0 voturi, 

abtineri? 0 voturi. 

61 




Primul amendament a fost adoptat. 

Supun la vot al doilea amendament facut de domnul consilier 
general Popa? 

Cine este pentru? 19 voturi, Impotriva? 3 voturi (Budulan P., 
Gaf-Deac I., Voicu M.), abtineri? 21 voturi (Giugula D., Draghici A., 
Tapardel C., Sitaru J., Rizoiu M., Paduraru A., Mihailescu I., 
Anton M., Berbecaru A., Nedelcu C., Boaja M., Scarlat H., Meran D., 
Purcarea S., Nitu R., Grigorescu R., Tanase G., Alexe F., 
Potera!?u C., ... ). 

Acest amendament nu a fost adoptat. 

Supun la vot proiectul de hotarare In integralitatea lui a!?a cum 
a fost el amendat !?i completat de catre dumneavoastra, nu Inainte de 
a va spune ca eu personal votez pentru ce va fi !?i nicidecum pentru 
ce a fost. Nu cred ca vreun consilier general I!?i acorda girul pentru 
case pe care sectorul 1 le-a achizitionat In trecut pana astazi. Vorbim 
de astazi Inainte. 

Au fost doua amendarnente primul amendament a fost adoptat, 
al doilea amendament nu a fost adoptat. 

Mai exista alte amendamente? Nu. 
Supun la vot proiectul de hotarare privind mandatarea 

Consiliului Local al sectorului 1 de a cumpara pentru ~i in 
numele Municipiului Bucure~ti imobile de pe piata libera cu 
destinatia de locuinte sociale in vederea repartizarii acestora ~i 
de a infiinta 0 societate comerciala pe ac1iuni in vederea 
administrarii acestora. 

Cine este pentru? 39 voturi, Impotriva? 0 voturi, abtineri? 1 vot 
(Cruceanu E.). 

Acest proiect de hotarare a fost adoptat. 

Trecem la urmatorul punct, proiect de hotarare privind 
privind vanzarea catre S.C. Remax Imobiliare S.R.L. a terenului 
in suprafata de 151,70 mp. proprietatea Municipiului Bucure~ti, 
reprezentand cota indiviza de 28,52% din suprafa1a totala de 526 
mp. situat in strada Mihai Eminescu nr. 165, sector 2. 

Cine este pentru? 35 voturi, Impotriva? 
2 voturi (Purcarea S., Nitu R.). 

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat. 

0 voturi, abtineri? 
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Trecern la urmatorul punct, proiect de hotarare pentru 
modificarea anexei 9 din HCGMB nr. 25/2006 privind aprobarea 
documenta1iei tehnico - economice a obiectivului de investilii 
"Modernizarea unor artere de penetralie, strapungeri, 
supralargiri ~i pasaje rutiere ~i pietonale". 

Cine este pentru? 20 voturi, impotriva? 0 voturi, abtineri? 18 
voturi (Giugula D., Draghici A., Tapardel C., Sitaru J., Paduraru A., 
Mihailescu I., Anton M., Berbecaru A., Nedelcu C., Boaja M., 
Scarlat H., Meran D., Purcarea S., Nitu R., Grigorescu R., Tanase G., 
Alexe F., Potera§u C.). 

Acest proiect de hotarare nu a fost adoptat. 

Trecem la urmatorul punct, aici este yorba de 0 schimbare in 
Consiliul de Administratie unde este 0 persoana incompatibila. 

il propun in aceasta functie pe domnul Neicu Mihal. Mai sunt §i 
alte propuneri? Nu. 

Rog secretariatul sa intocrneasca buletinele de vot. Ulterior 
numararii voturilor se cite§te raportul §i se valideaza prin vot. 

Supun la vot propunerea ca comisia de validare sa fie una §i 
aceea§i cu comisia de numarare. 

Cine este pentru? majoritate de voturi, impotriva? 0 voturi, 
abtineri? 0 voturi. 

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai 
Comisia de validare a votului exprimat cu privire la desemnarea 

unui reprezentant al C.G.M.B. in cadrul Consiliului de Adrninistratie al 
RA TB a stabilit urmatoarele: 

Proces verbal incheiat azi 27.01.2010 la orele 17,35, numar 
voturi valabil exprimate 34, voturi nule 0, voturi pentru 15, voturi 
impotriva 19. Se declara neales in Consiliul de Administratie domnul 
Neicu. 

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin 
Vom reveni cu 0 propunere in §edinta urmatoare. Avem mai 

multi petenti care au cerut cuvantul, domnul primar v-a§ ruga sa mai 
rarnaneti cateva minute. Domnul Baltag a plecat am impresia. 
Domnul Sacaua Marius trei minute, va rog. 

~ 
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Domnul Sacaua Marius 
va multumesc pentru timpul acordat, domnule primar, in 28 

februarie 2008 am primit 0 adresa semnata de Primaria Municipiului 
Bucure~ti prin care mi se aducea la cuno~tinta ca urmeaza a fi 
expropriat. Nicolae Grigorescu. La doua luni dupa aceea am primit 0 

adresa emisa tot de Primaria Municipiului Bucure~ti prin care mi se 
spune ca pana la noile alegeri nu va exista un pre~edinte de comisie 
care sa rezolve intampinarile pe Legea nr. 33, deci este 0 hartie 
scrisa. Eu de doi ani a~tept sa intru in aceasta comisie. 

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Am inteles, am 0 rugaminte, dar veniti va rog ~i cu adresele la 

mine. 

Domnul Sacaua Marius 
Daca Imi dati voie am depus la cabinetul domnului Primar 

General ~i adresele prin care au fost trimise ~i nu am primit nici un fel 
de raspuns. 

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Cand le-ati depus? 

Domnul Sacaua Marius 

Anul trecut in 2009 incepand cu luna aprilie. 


Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Mai aveti 0 copie dupa ele? 

Domnul Sacaua Marius 

Am multe, la mine. 


Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Va rog veniti la mine ~i vorbim. Avern tot timpul amandoi. 

Domnul Sacaua Marius 
Va multumesc. 

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
o rezolvam operativ. 
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Domnul pre§edinte de §edinta Murg Calin 
Domnul Sarbu Marian. Trei minute. 

Domnul Sarbu Marian 
Domnule Primar General detin legal un spatiu comercial in 

sectorul 3 din 1999 obtinut legal in baza Legii 42. Am facut diferite 
asocieri cu anumite societati In baza Hotararii C.G.M.B. nr. 44/1997 
iar In 2008 am avut dificultati cu Administratia Fondului Imobiliar 
spunandu-mi ca nu mai am voie sa ma asociez, deja avand acordul 
AFI semnat de juri§ti §i de doamna Mihut. intre timp AFI a venit §i 
mi-a sigilat spatiul, am atacat in instanta acea dispozitie a AFI, nu s-a 
tinut cont de aceasta dispozitie, a dat spatiul liber in 2009 luna a 
§aptea §i acum practic sunt .... 

Domnul pre§edinte de §edinta Murg Calin 
Ce s-a Intamplat? V-a luat spatiul? 

Domnul Sarbu Marian 
Da. Eu cred ca dumneavoastra nu sunteti bine informal. AFI a 

trimis ca spatiul este liber. Eu sunt in litigiu cu ... 

Domnul pre§edinte de §edinta Murg Calin 
$i s-a alocat spatiul altei. ... 

Domnul Sarbu Marian 

Da, s-a alocat spatiul altei Fundatii "Speranta pentru vrata". 


Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Vreau sa va spun urmatorul lucru, in momentul cand a fost 

repartizat de catre comlsle acest spatiu, spatiu fost al 
dumneavoastra, ei spun in felul urmator: in §edinta din .... "urmare 
analizarii, aceasta comisie a hotarat atribuirea spre inchiriere 
fundatiei respective a spatiului situat in parterul blocului M 34 in 
suprafata de '" pentru sediu, acest spatiu se atribuie pe 0 perioada 
de cinci ani. Spatiul in cauza a fost transmis liber de catre AFI cu 
adresa cutare §i a§a mai departe. imi inchipui ca acolo este un litigiu 
adica vreau sa va semnalez urrnatorul lucru, acela ca incercand sa 
va ajutam nu pot sa ma apuc sa Ii dau pe ace§tia afara dupa ce i-a 
repartizat comisia acolo ca sa repun adevarulin drepturile lui istorice. 
Este clar ca acolo a fost ceva. Haideti sa vedern cum putem sa 0 
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facem ca sa va luati un spatiu. Saptamana viitoare dupa-amiaza sau 
cand doriti dumneavoastra dupa ora 5 luni. 

Domnul Sarbu Marian 

Cand aveti dumneavoastra liber? Cand sa vin? 


Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Cand doriti dumneavoastra dar dupa-amiaza, luni sau cel mai 

bine marti la 17,30 - 18,30 va a§tept. 

Domnul pre§edinte de sedinta Murg Calin 
Domnul Techin, trei minute va rog. 

Domnul Techin Nicolae Adrian 
Buna seara domnule pre§edinte, domnule Primar General, am 

mai venit inaintea dumneavoastra §i Tn cursul lunii noiembrie spre 
sfar§it, prezentand situatia blocului de locatari din Nucului nr. 2, cand 
mi s-au dat anumite angajamente atat din partea Consiliului general 
cat §i din partea dumneavoastra domnule Primar General ca ne veti 
prezenta situatia fiecaruia. 

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Ce Nucului domnule, iarta-ma adu-mi aminte §i mie, Tncepem 

sa facem patinaj, va rog frumos. 

Domnul Techin Nicolae Adrian 
Aveti perfecta dreptate, este un bloc, blocul V 34 B situat in 

strada Nucului nr. 2 , sectorul 3. 

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Acela care este ocupat ilegal? 

Domnul Techin Nicolae Adrian 

Acela care este ocupat din necesitate, nu abuziv. 


Dornnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Poftim? 

Domnul Techin Nicolae Adrian 

----,. 
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Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Scuza-ma, dumneata spui din necesitate, eu iti spun ca dupa 

lege este ocupat abuziv. 

Domnul Techin Nicolae Adrian 
Aceea~i discutie am avut-o ~i data trecuta. in princlplu 

dumneavoastra va spun alteeva, am vazut ca v-ati implieat ~i chiar va 
respect pentru aceasta atat pe dumneavoastra cat ~i pe pre~edintele 
de ~edinta pentru ca v-ati implicat in situatia aceasta de criza cu 
codurile de temperaturi, dar ganditi-va la 0 temperatura afara de 
minus 30 grade la acele locuinte care nu beneficiaza de utilitati ce 
ternperatura poate fi? Nu va rog decat atat, in primul rand daca 
puteti.... 

Domnul Primar General Sorin Mircea Opreseu 
Iti raspund scurt ~i la obiect 

Domnul Techin Nicolae Adrian 

Ca nu avem ce cauta acolo. 


Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Nu, aceasta este partea cealalta, aceasta este in spatele u~ilor 

inchise, in sensullegalitatii, e clar, nu despre aceasta este v~rba. 

Domnul Techin Nicolae Adrian 

Ni s-a spus sa a~teptam. 


Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Astazi votand organigrarna Tn Consiliul General vreau sa 

Intelegi ca am facut un serviciu de spatiu locativ unde sa am 0 

structura care poate sa plateasca pana cand ... dupa ce se face 
racordare ~i pana sunt repartizate, pentru ca mutand ceea ce este de 
mutat ... , nu numai dumneata e~ti in aceasta situatie mai sunt ~i altiL 

Domnul Techin Nicolae Adrian 
Sunt mai multi. Nu sunt. Eu reprezint 70 de familii din dUe Tmi 

aduc aminte. in principiu altceva am vrut sa va spun, am fost Tn 
audienta la RADET, la domnul director comercial ~i ni s-a spus Tn 
felul urmator, daca primaria da acordul sa va distribuim energie 
termica ~i apa menajera, noi va ~isrriHuim. Cum sa va spun? Este pe 
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contract de trei luni, cu un depozit de bani pe care II depunem noi, sa 
aiba de unde sa I§i recupereze dumnealor consumul §i aceasta va 
rugam daca puteti sa ne facilitati aceasta masura, adica sa ne dati 
acordul pe timpul procesului cat se afla In litigiu acest bloc. 

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Faceti prin ei aceasta cerere §i ei sa vorbeasca despre cum 

faceti dumneavoastra depozitul §i a§a mai departe §i nu am nimic 
impotriva. 

Domnul Techin Nicolae Adrian 

$i dupa aceea discuta cu dumneavoastra? Multumim. 


Domnul pre§edinte de §edinta Murg Calin 
Mai sunt §i alte luari de cuvant? Nu mai sunt. Mai avem 

cvorum? 

Domnul consilier general Untaru Virgil 
Domnul pre§edinte va rog frumos la punctul patru dupa ordinea 

suplimentara Untaru Virgil §i Roxana Cosma nu au votat. Sa fie 
precizat. 

Domnul pre§edinte de §edinta Murg Calin 
Punctul patru este? 

Domnul consilier general Untaru Virgil 
Cu sectorul 1. 

Domnul pre§edinte de §edinta Murg Calin 
Doriti sa se consemneze in procesul verbal ca la punctul patru 

privind mandatarea consiliului local al sectorului 1 de a cumpara 
pentru §i In numele Municipiului Bucure§ti imobile de pe piata libera, 
dumneavoastra Untaru Virgil §i Roxana Cosma nu ati votat, nu v-ati 
exercitat votu I. 

DomnLiI consilier general Untaru Virgil 

Nu ne-am exercitat votul. 
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Domnul consilier general Scarlat Horia 
Daca Tmi permiteti ~i a~ dori sa ramana consemnat Tn procesul

verbal, colegii no~tri fac aceasta interventie suparati de rezultatul 
votului la proiectul urmator. Cel care a numarat, a numarat foarte 
corect. Acel proiect a trecut fara problerne. 

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin 
Este doar 0 interpretare. 

Domnul consilier general Scarlat Horia 
Dumneavoastra vreti sa spuneti nu ca nu ati votat, ci ca nu v-ati 

exercitat votu!. 

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin 
Exact. 

Domnul consilier general Scarlat Horia 
Este cu totul altceva. 

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin 
S-a exprimat foarte corect. Domnul Scarlat, ne-am clarificat. 

Stimati colegi avem 0 problema, nu cred ca mai avem cvorum, nu ~tiu 
exact. Daca mai tineti minte lnainte de Craciun I-am mandatat pe 
Primarul General sa achizitioneze ni~te locuinte, vreo 30 daca Tmi 
aduc aminte, dumnealui 0 sa ne clarifice ~i dansul sa stabileasca 
prioritatile dupa care ... nu, nu, nu ca nu este un vot, a fost a~a un 
mandat dat Inainte daca mai tinetiminte pentru ca atunci am votat sa 
.. " dansul a facut prioritizarea repartizarii acestor locuinte ~i dore~te 
sa ne informeze. 

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Eu va multumesc chiar cu riscul de a va supara dar oamenii 

ace~tia trebuie sa vi-i prezint, sigur ca ulterior toate aceste lucruri pot 
fi verificate, vreau sa va spun ca sunt 22 de repartitii a 23-a este Tn 
a~teptare ~i am sa va explic imediat. Toti cei care au fost repartizati: 
Cosma lonel 21 ani, Georgeta, 34 ani, evacuata Tn 2008 - persoane 
cu handicap, Oancea Valeria, 64 ani, evacuata Tn 2007, cu bolile 
legate de varsta, Petru Maria, 73 ani, evacuata Tn 2005, fara casa, 
Gheorghe Nicolae, 69 ani, evacuat Tn 2006, cu 0 serie Tntreaga de 
boli, Nitu Mari~, 55 ani ~'acuata Tn 2008, pensionara, Bratianu 
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Doinita, 27 ani, evacuata in 2008 cu copil handicapat. Savin Greta, 
56, evacuata in 2006, locuie§te intr-o ma§ina, Mihai Aurica, 56 ani. 
evacuata in 2008 §i intretine 0 persoana cu handicap, lonita Aurelia, 
evacuata In 2007, Nergescu Mircea, 49 ani, 2008, Voichita Nicolae, 
39 ani, evacuat in 2002 cu 0 serie intreaga de probleme, Stoica 
Anina, 36 ani, evacuati din anul 2007, Ene Nicoleta, 31 ani, evacuat 
din 2003, Tiu Gabriel, 46 ani, evacuat din 2007, Cojocaru Constantin, 
73 ani, evacuat in 2007, Sodoleanu Gheorghe, 53 ani, evacuat In 
2008, Stancoi loana Beatrice, 58 ani evacuata in 57, evacuati in 2004 
sunt lonescu Gabriela, 30 ani, doi copii handicapati, Preda Nedelcu, 
81 ani, evacuat in 2008, Neac§u Victoria, 59 ani, evacuata in 2009, 
este a 22-a reparti'tie, a§ vrea sa intelegeti ca toti aLI dosare, toti au 
dovezile predate. 

La punctul 23 eu I-am inscris, nu am facut dispozitia Insa, am 
vrut sa va consult pentru ca a§a mi se pare corect, Dragulescu 
Marian, campion olimpic la gimnastica, are doi copii, spatiu de locuit 
insuficient intrucat locuie§te cu parintii §i cu cei doi frati intr-un 
apartament cu trei camere. Daca dumneavoastra considerati ca 
pentru ceea ce merita omul acesta, pentru ceea ce a facut pentru 
aceasta, nu se Incadreaza in urgente, intr-un fel nu se incadreaza, 
dar am vrut ca dumneavoastra sa cunoa§teti acest lucru. A§a este 
corect, m-ati mandatat, a§a am facut. Va multumesc. Mai urmeaza sa 
va prezint in prima §edinta, inainte de a semna dispozitiile, alte 
urgente pana la 47. Eu trebuia sa va spun ca gase§ti un cretin care 
vine maine sa spuna, " domnule ce e asta, dumneata ai dreptul sa dai 
asta, urgentele". Este 0 urgenta intr-un fel, doi copii intr-un 
apartament CLI inca §ase oameni. 

Doamna consilier general Draghici Aurelia Gratiela 
Vreau sa fac 0 completare daca imi permiteti in legatura cu 

Marian Dragulescu §i vreau sa spun ca mai departe de a oferi 0 casa 
lui Marian Dragulescu, noi ca §i consilieri generali trebuie sa-I onoram 
pe Marian Dragulescu, a§a cum ne-a onorat §i el cu cele 26 medalii 
olimpice, mondiale §i europene. Pentru aceasta eu va propun stimati 
colegi §i imi pare rau ca suntem intr-un cvorum care sa-I onoreze §i 
pe domnia sa §i sa propunem ca Marian Dragulescu pentru felul in 
care a cinstit insemnele noastre nationale sa fie numit cetatean de 
onoare al municipiului Bucure§ti. 
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Murg Calin 
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Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Absolut corect 

Doamna consilier general Draghici Gratiela 
Va rog sa faceti demersurile. 

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin 
Va multumesc. Totodata va aduc aminte domnule primar ca in 

fiecare zi la mine este 0 coada enorma de oameni care locuiesc in 
ma~ini pe gerul acesta de cate patru ani, este .... 

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Urmeaza ~i sa ~titi ca am acum in vedere un bloc care s-a 

terrninat de ~apte luni, majoritatea sunt ... , stau cu politia comunitara 
~i mi se spune ca nu pot sa fac nimic pentru ca ne-au dat in judecata. 
Tot aia ne-au dat in judecata care stau ~i au ocupat trei sferturi din 
bloc. Ii scoatem pe toti dupa lege. 

Domnul presedinte de §edinta Murg Calin 
Va multumesc pentru prezenta. Cu aceasta declar inchise 

lucrarile ~edintei ordinare a Consiliului General din data de 
27.01.2010. 

$edinta s-a incheiat la orele 18.00. 

SECRETAR GENERAL 
UNICIPIULUI BUCURE$TI 
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